
Karatay Kültür ve Sanat Akademisi’nde 
Bahar Dönemi kayıtları başlıyor. Kayıtlar, 23 
Ocak Perşembe ve 26 Ocak Pazar günleri 
arasında kabul edilecek. Başkanı Hasan 
Kılca, Kültür ve Sanat Akademisi’ni çok 

önemsediklerini belirterek; “Karatay’ın ye-
tenekli gençleri için bu akademi büyük bir 

fırsat” dedi.   n HABERİ SAYFA 2'DE

Şehrin uzun süredir beklediği yağışlar 
nihayet geliyor. Konya Meteoroloji 8. Bölge 

Müdürlüğü Bölgesel Tahmin Merkezi Teknik 
Şefi Hayati Alkan, “Bölgemizde bugün ve 

cumartesi günü yağışlar görülecek. Yağışlar 
genellikle yağmur, yüksek kesimlerde karla 
karışık yağmur ve kar şeklinde görülecek” 

dedi.  n HABERİ SPOR 8'DE

YETENEKLI GENÇLER 
IÇIN BÜYÜK FIRSAT 

ŞEHRIN BEKLEDIĞI 
BEREKET YAĞACAK

Cumhuriyet Başsavcılığı ile şehirde 
bulunan üniversiteler arasında ‘Denetimli 

Serbestlik Alanında İşbirliği Protokolü’ 
imzalandı. Protokol, yükümlülere yöne-
lik eğitim, iyileştirme, suça sürüklenen 

çocuklara ve personele yönelik yapılacak 
çalışmaları kapsıyor.  n HABERİ SAYFA 4'TE

YÜKÜMLÜLERIN EĞITIMI 
IÇIN PROTOKOL IMZALANDI

Oteldeki yangın 
Konya’yı da yaktı

Bolu Kartalkaya’da yaşanan 
otel yangını faciasında otel-
de aşçı olarak çalışan Kon-
yalı Esra Nazik de hayatını 
kaybetti. Esra Nazik’in 
cenazesi yapılan otopsinin 
ardından babası Süleyman 
Nazik’e teslim edildi. Genç 
kızın cenazesi Konya’da 
toprağa verilecek. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

03 06 08Konya’ya ve Karaman’a 
depolama tesisi kurulacak 

Organize suç örgütü 
operasyonunda 7 tutuklama

İlçede sanat müziği 
coşkusu başlıyor 03 Özgökçen'e hayırlı 

olsun ziyareti 05 İlçedeki tehlikeli 
yapılar yıkılıyor

• www.konyayenigun.com
• 23 OCAK 2025  PERŞEMBE • 5 TL

Konya Tesisat İnşaat Malzemecileri Derneği 
(KONTİMDER) Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet 

Ali Gökmen, yeşil etiketle teslim edilen asansör-
lerin düzenli yapılmayan bakımlardan dolayı can 

güvenliğini tehlikeye attığını söyledi.   
n HABERİ SAYFA 3’TE

ASANSÖRLERDE DÜZENLI 
BAKIMA DIKKAT EDIN! 

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), geçen yılın 
aralık ayı ve 2024 yılına ilişkin motorlu kara 

taşıtları istatistiklerini açıkladı. Konya’da trafiğe 
kayıtlı araç sayısı Aralık ayı sonu itibarıyla 928 
bin 837 olurken, şehir 103 bin 956 traktör sayı-
sıyla ilk sırada yer aldı.   n HABERİ SAYFA 5’TE

TRAKTÖR SAYISINDA 
KONYA ILK SIRADA

76 kişinin canını kaybettiği otel faciasıyla ilgili konuşan Makine Mühendisleri Odası Konya Şube 
Başkanı Erdal Tozoğlu, denetim ve kontrol yapılmazsa faciaların kaçınılmaz olduğunu söyledi

DENETİMLER NE KADAR SAĞLIKLI YAPILIYOR
Kartalkaya’da 76 kişinin can verdiği otel faciası yürekleri yakmaya devam 
ederken, can güvenliğiyle alakalı denetim ve kontrollerin ne kadar sağ-
lıklı yapıldığı bir kez daha gündeme geldi. Makine Mühendisleri Odası 
Konya Şube Başkanı Erdal Tozoğlu, “Yapılması gereken tek şey bilimin 

ve teknolojinin gerekliliklerini yerine getirerek, her türlü önlemi almak ve 
uygulamaktır” dedi.

‘ÖNCELİK İNSAN SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ OLMALI’
Tozoğlu, “Vatandaşlarımızın yoğun kullandığı otel, hastane, AVM gibi toplu kullanım 

alanlarında dikkat edilmesi gereken birinci öncelik insan sağlığı ve güvenliğidir. Bu tip 
kullanım yerlerinde alınması gereken tedbirler kanun ve yönetmeliklerle belirlenmiştir. 

Can ve mal kayıplarının meydana geldiği olayların ülkemizde sürekli yaşanmasının 
temel sebebi denetim ve kontrollerin yeterince yapılmamasıdır” diye konuştu.  

n HABERİ SAYFA 4’TE

2025’te 138 proje programa alındı!
2025 yılının ilk İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı Vali İbrahim 
Akın başkanlığında gerçekleştirildi. İl Koordinasyon Kurulu 

Toplantısı’nda konuşan Vali İbrahim Akın, yerel yönetimlerin 

hariç olduğu 2025 Yılı Yatırım Programında, Konya ile ilgili 
301.7 milyar TL bedelli 138 projenin yer aldığını söyledi. 

n HABERİ SAYFA 2’DE

Denetim olmazsa 
facia kacınılmaz!

Erdal Tozoğlu



Meram Belediyesi’ne zi-
yaretler devem ediyor Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakan Yardımcısı Burak De-
miralp, Personel Genel Mü-
dürü Halil Erdoğan ve Tapu 
ve Kadastro Genel Müdürü 
Hakan Gedikli, Meram Bele-
diye Başkanı Mustafa Kavuş’u 
ziyaret etti. Kavuş, bakan yar-
dımcısı ve bürokratlara Me-
ram’daki çalışmalarımıza dair 
bilgi verirken birlikte gerçek-
leştirilen projelerle ilgili isti-
şarelerde bulunuldu. Kavuş, 
ziyaretler için teşekkür etti.   
n EMİNE KILIÇ

Kulu’da mahalle muhtarla-
rı ile istişare toplantısı yapıldı. 
Belediye Kültür Merkezi çok 
amaçlı konferans salonundaki 
toplantıya Kulu Belediye Başkanı 
Abdurrahim Sertdemir, başkan 

yardımcıları, kurum müdürü ve 
amirleri, siyasi parti ve sivil top-
lum kuruluşları temsilcileri ile 
46 mahalle muhtarı katıldı. Top-
lantıda, Kulu genelinde mahal-
lelerde devam eden çalışmalar-

la ilgili bilgiler verildi, mahalle 
muhtarlarının sorun ve talepleri 
dinlendi. İstişare toplantılarının 
‘huzur içinde daha yaşanabilir 
bir Kulu’ hedefiyle devam ede-
ceği belirtildi.n İHA

2 23 OCAK 2025HABER 

Bakan yardımcısından
Kavuş’a ziyaret

Muhtarlarla istişare 
toplantısı yapıldı

İl genelindeki yatırımlar ile plan-
lanan ve devam eden projelerin ko-
ordineli bir şekilde sürdürülebilmesi 
için kamu, kurum ve kuruluşları 
arasındaki koordinasyonu sağlamak 
amacıyla düzenlenen 2025 yılının ilk 
İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı Vali 
İbrahim Akın başkanlığında gerçek-
leştirildi. Toplantıda konuşma yapan 
Valimiz İbrahim Akın, kamu kaynak-
larının etkin ve verimli kullanılması 
ile koordinasyonu gerektiren konula-
rın görüşülmesinin önemine değindi. 
Vali Akın, “İl Koordinasyon Kurulu 
Toplantısı, yalnızca bilgi paylaşımı 
ve koordinasyon sağlamak için değil, 
aynı zamanda Konya’nın ihtiyaçlarına 
yönelik somut adımlar atmak ve hep 
birlikte daha müreffeh bir şehir inşa 
etmek için bir fırsattır. Hepimizin or-
tak amacı, şehrimizin büyümesi, hal-
kımızın refahı ve yaşam kalitesinin 
artmasıdır” dedi.

2024 YATIRIM PROGRAMINDA 
752 YATIRIM PROJESİ YER ALDI
Yatırımcı kuruluşlardan alınan 

Dönem İzleme Raporlarına değinen 
Vali Akın; “Yerel yönetimlerin de da-
hil olduğu 2024 Yılı Yatırım Progra-
mında 752 adet yatırım projesi yer 
almıştır. Bu projelerin toplam bedeli 
98 milyar TL olup, 2024 yılında bu 
projeler için toplam 31 milyar 329 

milyon TL ödenek ayrılmıştır” dedi. 
Ayrıca 31 Aralık 2024 tarihi itibariyle 
bu ödenekler toplamının 24 milyar 
605 milyon TL’si harcanarak yüzde 
79’luk nakdi gerçekleşme sağlandığı-
nı belirten Vali Akın, bahse konu 752 
adet yatırım projesinden 376 adedi 
bitirilmiş olup, 258 adedi üzerinde 
çalışmaların sürdüğünü ifade ederek, 
93 adet projenin de ihale aşamasında 
olduğunu belirtti. 

2025 PROGRAMINDA 
138 PROJE BULUNUYOR

Projelerin sektörlere göre dağı-
lımı hakkında bilgi veren Vali Akın, 
“Ulaştırma-haberleşme sektöründe 

101 adet, tarım sektöründe 229 adet, 
diğer kamu hizmetleri (sosyal ve ik-
tisadi) sektöründe 262 adet, enerji 
sektöründe 26 adet, sağlık sektö-
ründe 33 adet, eğitim sektöründe 
62 adet, imalat sektöründe 25 adet, 
konut sektöründe 4 adet, madenci-
lik sektöründe 3 adet, turizm sektö-
ründe 7 adet olduğu görülmektedir” 
diye konuştu. 15 Ocak 2025 tarihinde 
Resmî Gazetenin Mükerrer Sayısında 
yayımlanan yerel yönetimlerin hariç 
olduğu 2025 Yılı Yatırım Programın-
da; Konya ile ilgili 138 projenin yer 
aldığını belirten Vali Akın, “Program-
daki projelerin toplam bedeli 301.7 

milyar TL olup, bu projeler için bu-
güne kadar 105 milyar TL harcama 
yapılmıştır. 2025 yılı için ise 29,5 
milyar TL ödenek ayrılmıştır. Bu pro-
jelerin 106 adedi ilimiz özelinde olup, 
32 adedi diğer bölge illeriyle birlikte 
yürütülmektedir” ifadelerini kullandı. 
Konuşmasının sonunda bu yatırım-
ların ve projelerin memlekete ve va-
tandaşlara hayırlı olmasını temenni 
eden Vali Akın, şehrin ve insanların 
huzuruna, refahına ve zenginleşme-
sine katkı sağlayacağını belirtti. Top-
lantının Konya ve ülke adına hayırlara 
vesile olmasını dileyen Vali Akın, tüm 
katılımcılara teşekkür ederek çalış-
malarında kolaylıklar diledi. Toplantı-
da, 2024 yılında tamamlanan, devam 
eden projeler ile 2025 yılı yatırım 
programı değerlendirildi. Yatırım-
cı kurum ve kuruluşların bölge ve il 
müdürleri tarafından projelerle ilgi-
li sunum yapılması, koordinasyonu 
gerektiren hususların değerlendiril-
mesi, talep ve isteklerin alınması ve 
görüş alışverişinde bulunulması ile 
toplantı sona erdi.

Toplantıya Vali İbrahim Akın’ın 
yanı sıra Vali Yardımcısı Mustafa 
Gündoğan, 

Kaymakamlar, Belediye Başkan-
ları, Yatırımcı Kuruluşların Bölge ve İl 
Müdürleri katıldı.  n HABER MERKEZİ

İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı’nda konuşan Vali İbrahim Akın, yerel yönetimlerin ha-
riç olduğu 2025 Yılı Yatırım Programında, Konya ile ilgili 138 projenin yer aldığını söyledi

2025’te 138 proje 
programa alındı!

Müstakil Sanayici İş Adamları 
Derneği (MÜSİAD) Konya Şubesi 
Başkan Yardımcısı Murat Çan-
kırlı’nın annesi Atiye Çankırlı 76 
yaşında vefat etti. Merhume Atiye 
Çankırlı’nın cenazesi dün öğle na-
mazına müteakip Hacıveyis Ca-
mii’nde kılınan cenaze namazının 
ardından dualarla  Üçler Mezarlı-
ğına defnedildi. Çankırlı ailesini 
acı günlerinde MÜSİAD Konya 
Şube üyeleri, işadamları, sana-
yiciler, AK Parti Konya İl Başkanı 
Fatih Özgökçen ile Çankırlı aile-
sinin sevenleri ve yakınları yalnız 
bırakmadı. Çankırlı ailesi cenaze 
namazının ardından taziyeleri ka-
bul etti. Konya Yenigün Gazetesi 
olarak merhume Atiye Çankırlı’ya 
Yüce Allah’tan rahmet, yakınları-
na ve sevenlerine başsağlığı dile-
riz. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

MÜSİAD Konya Şubesi Başkan Yardımcısı Murat Çankırlı’nın annesi Atiye Çankırlı 76 yaşında vefat etti. Merhume Ati-
ye Çankırlı dualarla Üçler Mezarlığına defnedildi. Çankırlı ailesini acı günlerinde sevenleri ve yakınları yalnız bırakmadı 

Atiye Çankırlı dualarla defnedildi

MÜSİAD Konya Şubesi Başkan Yardımcısı 
Murat Çankırlı’ın annesi 

Atiye Çankırlı'nın 
vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhumeye Allah’tan 

rahmet, yakınlarına sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESI

Karatay Belediyesi’nin, 
gençlerin eğitimine ve sosyal 
hayatlarına katkı sağlamak 
amacıyla ilçeye kazandırdı-
ğı Kültür ve Sanat Akademi-
si’nde Bahar Dönemi kayıtları 
başlıyor. 

KAYITLAR 23-26 OCAK 
TARİHLERİ ARASINDA 

23 Ocak Perşembe günü 
başlayacak olan kayıtlar, 26 
Ocak Pazar gününe kadar de-
vam edecek. Kayıtlar akademi.
karatay.bel.tr adresinden ger-
çekleştirilecek. 7-14 yaş aralı-
ğındaki tüm Karataylı çocuk ve 
gençlerin başvuru yapabileceği 
akademiye kaydını yapan kursi-
yerler 16 hafta boyunca; Oku-
ma, Resim, Akıl ve Zeka Oyun-
ları, Drama, Ahşap, Bilişim, Çini 
ve Seramik, Müzik, Yabancı dil, 
Diksiyon ve Seslendirme gibi 
atölyelerde eğitimlerini teorik 
ile uygulamalı olarak alacaklar. 
10 Şubat Pazartesi günü başla-
yacak Bahar Dönemi eğitimleri 
ise 31 Mayıs Cumartesi günü 
sona erecek. 

“AİLELERİMİZ İLE BİRLİKTE 
ÇOCUKLARIMIZA GÜÇLÜ BİR 
GELECEK İNŞA EDİYORUZ”
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca; Karatay Kültür 
ve Sanat Akademisi’nin sana-
ta ve kültüre yetenekli genç-
lerin erken yaşlarda keşfedilip 
geleceğe hazırlanmasına katkı 
sunduğunu kaydederek; “Ka-
ratay’ın yetenekli gençleri için 
bu akademi büyük bir fırsat” 
dedi. 

Akademinin çocukların 
sosyal becerilerini geliştirme-
ye yardımcı olduğunu belirten 
Hasan Kılca; “Karatay Bele-
diyesi olarak, çocuklarımızın 
ve gençlerimizin her alanda 
donanımlı bireyler olarak ye-
tişmesi için çalışıyoruz. Kültür 
ve Sanat Akademisi, bu hede-
fimizin en somut örneklerin-
den biri. Akademimizin 7. dö-
neminde 10 farklı atölyemizle 
gençlerimize ve çocuklarımıza 
yeni beceriler kazandırmayı 
amaçlıyoruz. Gençlerimiz bu-
rada hem kendilerini keşfede-
cek hem de dolu dolu 16 hafta 
geçirecekler. Ailelerimizin de 
çocukları için gösterdiği çaba 
bizleri mutlu ediyor. Bizler 
çocuklarımız için hep birlikte 
daha güçlü bir gelecek inşa 
ediyoruz” ifadelerine yer ver-
di. n HABER MERKEZİ

Kültür Akademisi’nde 
bahar kayıtları başlıyor



Konya Tesisat İnşaat malze-
mecileri Derneği (KONTİMDER) 
Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet 
Ali Gökmen, yeşil etiketle teslim 
edilen asansörlerin düzenli yapıl-
mayan bakımlardan dolayı can 
güvenliğini tehlikeye attığını söy-
ledi. Uygun fiyat ve düşük bakım 
maliyeti talep edilmesinin temel 
sorunu oluşturduğunu vurgulayan 
Mehmet Ali Gökmen, güvenlik ko-
nusunda ödün verilmemesi gerek-
tiğini dile getirdi. 

Bakım ve montaj konusunda 
hassas davranılması gerektiğini 
kaydeden Mehmet Ali Gökmen, 
“Asansörler yeşil etiket olarak 
güvenli ve eksiksiz olarak teslim 
ediliyor. Fakat asansörün her ay 
düzenli bir şekilde bakımının yap-
tırılması gerekiyor. Bakımlarda ve 
montaj konusunda sorunlarımız 

hep uygun fiyat, düşük hizmet ve 
düşük kalite olarak karşımıza çıkı-
yor. Uygun fiyatlı bakımlardaki so-
runlar can güvenliğini tehdit edi-
yor. Bakımlarda değiştirilmemesi 
gereken ve iptal edilmemesi ge-
reken güvenlik önlemleri ne yazık 
ki büyük bir sorun. İlk yıllarında 
yeşil etiket alan güvenli bir şekilde 
çalışan asansör nasıl ikinci yıl pe-
riyodik bakımlarında kırmızı etiket 
alabiliyor. Burada aklımıza gelmesi 
gereken eğer asansör çalışmıyorsa 
o çalışan önlemlerin iptal edilmesi 
değil, tamir edilip tekrar aktif edil-
mesi gerekir. Bölgemizde ne yazık 
ki az da olsa bu şekilde asansörler 
görebiliyoruz. Geçmişi olan ve gü-
venilir köklü firmalarla çalışmasını 
tavsiye ediyoruz. Malzeme kalitesi, 
ustalık, düzenli bakım can güven-
liğimizi sağlayan en önemli unsur-

lardır.” diye konuştu. 
ASANSÖR LÜKS DEĞİL İHTİYAÇ
Günümüzde güvenli ve kon-

forlu bir hayat için site hayatına 
geçildikten sonra artık asansörle-
rin lüks değil ihtiyaç haline geldiği 
ifade eden Mehmet Ali Gökmen, 

teknolojik gelişmelerle güvenilir, 
hızlı ve konforlu asansörler üretil-
diğini söyledi. Konya’nın asansör 
konusunda büyük atılım yaptığı-
nı belirten Mehmet Ali Gökmen. 
“Asansör malzemesi, montaj ve 
bakım konusunda rekabeti üst saf-
haya taşıyan çok sayıda asansör 
firmaları açıldı. Hal böyleyken işi 
hakkıyla yapan firmaların yanın-
da fiyat odaklı çalışıp daha düşük 
kaliteyle çalışan asansör firmaları 
ortaya çıkmış oldu. Asansörlerin 
güvenli, konforlu, hızlı olarak üre-
tilmesi yanında doğru montaj, ehil 
ustalık konusunun ne kadar önem-
li olduğunu bize gösteriyor. İlgili 
kurumların bu konudaki hassasi-
yeti ve asansör denetimleri daha 
güvenli uygulamalar için zemin 
hazırlıyor” şeklinde konuştu.  
n HABER MERKEZİ

Konya Genç İş İnsanları Derneği 
(KONYAGİAD) Yönetim Kurulu, AK 
Parti Konya İl Başkanı Fatih Özgökçen'i 
makamında ziyaret ederek yeni göre-
vinden dolayı tebriklerini iletti.

Dernek Başkanı Gülvezir Korkmaz 
ve yönetim kurulu üyelerinin katılımıy-
la gerçekleşen ziyarette, Konya iş dün-
yası ve siyaset arasındaki iş birliği ko-
nuları üzerinde duruldu. Görüşmede, 
şehrin ekonomik kalkınması ve genç iş 
insanlarının potansiyelinin daha etkin 
kullanılması için yapılabilecek ortak 
çalışmalar ele alındı. KONYAGİAD yö-
netimi, Özgökçen'e başarılar dileyerek, 
Konya için verimli bir çalışma dönemi 
olması temennisinde bulundu.
n HABER MERKEZİ

Özgökçen'e hayırlı olsun ziyareti!

Uzmanlar yeşil etiketle teslim edilen asansörlerin düzenli yapılmayan ba-
kımları nedeniyle can güvenliğini tehlikeye attığı uyarısında bulundular

Canınızdan olmayın
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Mehmet Ali Gökmen 

Yaklaşık 15 ay boyunca ABD ve 
Avrupa’nın da desteği ile Gazze’yi 
yerle bir eden, on binlerce masum 
insanı katleden soykırımcı İsrail, 
nihayet ateş kes anlaşmasına imza 
attı. Attı ama İsrail ve ABD’den yapı-
lan açıklamalar umut verici değil. En 
azından benim açımdan… 

Niye umut verici olmadığını yazı-
mın sonuna bırakarak önce anlaşma 
şartlarına bir göz atalım.

İsrail ordusunun 466 günden 
beri Gazze Şeridi'nde sürdürdüğü 
saldırıların, Hamas ile Tel Aviv arasın-
da duyurulan ateşkes ve esir takasıy-
la şimdilik son bulduğu görülüyor.

Katar, Mısır ve ABD arabulucu-
luğunda Hamas ile İsrail arasında 
duyurulacak ateşkes anlaşmasının 
detayları açıklandı.

Gazze'de ateşkesin nihai taslağı 
üzerinde mutabakat sağlandıktan 
sonra İsrail güvenlik kabinesinin ona-
yına sunuldu ve kabul edildi.

Anlaşmanın aşamaları
Hamas ile İsrail arasındaki muh-

temel anlaşma her biri 42 gün olan 
3 aşamadan oluşuyor, İsrail ise ikinci 
aşamanın müzakerelerinde anlaşma-
yı iki aşamaya indirmek istiyor.

"İnsani aşama" olarak da anılan 
42 günlük birinci aşama, İsrailli 33 
esirin canlı veya ölü olarak teslim 
edilmesini içeriyor. Bu aşamada İs-
rail ordusu, Gazze Şeridi'nde girdiği 

çoğu bölgeden çekilecek.
Anlaşmaya göre 3 İsrailli kadın 

rehine Hamas tarafından serbest bı-
rakıldı. Buna karşılık İsrail 90 Filistinli 
esiri serbest bıraktı.

Anlaşmanın yürürlüğe girme-
sinin 7. gününde İsrailli esirlerin ilk 
grubu salıverilecek. İsrailli her esir 
askere karşı 30'u müebbet hapis 
cezasına çarptırılmış olmak üzere 50 
Filistinli esir serbest kalacak. İsrailli 
her yaşlı kadın ve erkek vatandaşa 
karşı ise Filistinli 30 esir serbest kala-
cak. Filistinli esirler kadın, çocuk veya 
hastalardan seçilebilecek.

Anlaşmanın yürürlüğe girmesi-
nin 16. gününde başlayacak ikinci 
aşamada da Gazze'de tutulan İsra-
illi tüm esirlerin salıverilmesine dair 
kapsamlı bir anlaşma görüşmelerine 
geçilecek.

İkinci aşamanın içerdiği anlaşma-
lar, birinci aşamanın 5. haftasından 
önce belirlenmiş olacak. Anlaşmanın 
üçüncü ve son aşaması ise Gazze Şe-
ridi'nin yeniden imarını içerecek.

Gazze Şeridi'nde ateşkes
Gazze Şeridi'nde ateşkes an-

laşmasının yürürlüğe girmesinin ilk 
gününden itibaren İsrail ordusu, yer-
leşim bölgelerinin dışına çekilecek.

İsrail'in insansız hava araçlarının 
(İHA) uçuşları da günlük 10 saat du-
racak, esir takasının olduğu günlerde 
ise İHA'ların uçuşu 12 saat duracak.

İsrail ordusunun 
Gazze Şeridi'nden çe-
kilmesi de Gazze'nin 
kuzeyi ile güneyi ara-
sındaki Netzarim Ko-
ridoru ve Gazze-Mısır 
arasındaki Philadelphi 
Koridoru dahil olmak 
üzere aşamalı olarak 
gerçekleşecek.

Ateşkes anlaşma-
sının ikinci aşamasın-
da İsrail ordusunun 
saldırılarının kalıcı olarak durdurul-
ması ve Gazze'den tamamen çekil-
mesi ilan edilecek. Daha sonra Gazze 
Şeridi'ne açılan sınır kapıları yolcu ve 
ticari geçişlere açılacak.

Esir takasının kapsadığı Filistinli 
esirler

Anlaşmanın ilk aşamasında İsra-
illi her sivil esire karşı Filistinli 30 esir 
serbest bırakılacak.

Birinci aşamada salıverilecek 
her İsrailli asker esire karşı ise 30'u 
müebbet hapis cezasına çarptırılmış 
toplam 50 Filistinli serbest kalacak.

Tel Aviv yönetimi, müebbet hapis 
cezasına çarptırılan Filistinli esirlerin 
salıverildikten sonra işgal altındaki 
Batı Şeria'da kalmasına karşı çıkıyor. 
Zira, 2011 yılındaki esir takasında 
serbest kalan Filistinli bazı esirler 
Gazze Şeridi veya yurt dışına gönde-

rilmişti.
Anlaşmanın birinci 

aşamasında serbest 
kalacak Filistinli esirler, 
2011 yılındaki esir taka-
sı anlaşması gereği ser-
best kalan ve İsrail tara-
fından tekrar tutuklanan 
47 kişiyi de kapsıyor.

Taslağa göre, ser-
best kalacak Filistinli 
esirler yeniden tutuk-
lanmayacak.

Serbest bırakılacak İsrailli esirler
Esir takası anlaşma taslağına 

göre, Gazze Şeridi'nde tutulan 98 İs-
railli esirin hepsi serbest kalacak.

Ancak anlaşmanın "insani du-
rum" adıyla anılan birinci aşamasında 
yaşlı, kadın, çocuk ve sivil yaralılar-
dan oluşan 33 esir serbest bırakıla-
cak.

Anlaşmanın ikinci aşamasında 
İsrailli askerler, üçüncü aşamada da 
ölmüş esirlerin cesetleri teslim edi-
lecek.

Gazze Şeridi'ne insani yardımla-
rın girmesi

Beklenen anlaşmanın yürürlüğe 
gireceği ilk günden itibaren Gazze 
Şeridi'ne günlük insani yardım yüklü 
600 tırın girişine izin verilecek, 50'si 
yakıt yüklü olacak.

Anlaşmaya göre, günlük insani 

yardım yüklü 300 tır Gazze Şeridi'nin 
kuzeyine girecek. İnsani yardımların 
Gazze Şeridi'ne girişi ateşkes ve esir 
takası anlaşmasının 3 aşaması bo-
yunca devam edecek.

Bu sürede Birleşmiş Milletler ve 
uluslararası örgütler, Gazze Şeridi'n-
de faaliyetlerini sürdürecekler.

Yerinden edilenleri geri dönüşü 
ve yeniden imar

Muhtemel anlaşmanın yürürlüğe 
girdiği ilk günden itibaren Filistinlile-
rin güneyden kuzeydeki evlerine dön-
melerine izin verilecek. Ayrıca Gazze 
Şeridi'nin tüm bölgelerinde hareket 
özgürlüğü olacak.

Ateşkes anlaşmasının yürürlüğe 
girmesinin ardından Gazze'de alt-
yapının yeniden imarı, elektrik ve su 
şebekelerinin inşası için çalışmalar 
başlayacak.

Ayrıca İsrail bombardımanı so-
nucu yıkılan kentlerdeki enkazın kal-
dırılması için gerekli ekipmanların 
girişine izin verilecek.

Evlerini kaybeden vatandaşların 
konaklaması için Gazze Şeridi'ne en 
az 60 bin geçici karavanın girişine izin 
verilecek.

Hamas ile İsrail arasında Gazze 
Şeridi'nde sağlanacak ateşkes ve esir 
takası anlaşmasının garantör ülkeleri 
ise Katar, Mısır ve ABD olacak.

Anlaşma şartlarına baktığımız 
zaman Gazze açısından olumsuz bir 

durum yok. Ancak İsrail’in rehineleri 
teslim aldıktan sonra saldırılarını tek-
rar başlatması beklenen bir durum ve 
bunun olmayacağının hiçbir garantisi 
yok.

Daha şimdiden yapılan açıkla-
malara baktığımız zaman Netanyahu 
alçağı, anlaşmaya karşı çıkanları “42 
gün sonrası için saldırıların tekrar 
başlayacağını” söyleyerek ikna et-
meye çalışıyor. Bu konuda ABD’den 
garanti aldığını da beyan ediyor. 

ABD’den yapılan açıklamalarda 
da “Hamas anlaşma şartlarına uy-
mazsa İsrail’i desteklemeye devam 
edeceklerini” söylüyorlar.

Peki Hamas’ın anlaşma şartlarına 
uyup uymadığını kim kontrol edecek.  
ABD…  ABD ve İsrail, Hamas anlaş-
maya uymadı diye bir bahaneye sığı-
narak rehineleri aldıktan sonra tekrar 
saldırıları başlatırlarsa ne olacak? Re-
hineler için imzalamak zorunda kal-
dığı anlaşmaya İsrail kendisi uymaz 
ise, onu kim durduracak? 

Anlaşmaya Hamas’ın uymama 
konusunu gündeme getirenler, ya 
İsrail uymazsa diye hiç bir şey söy-
lemiyorlar. Bu anlaşmanın İsrail’in bir 
hilesinden ibaret olduğu korkusunu 
aklımdan çıkaramıyorum. Şunu da 
unutmayalım. Herkesin bir planı ve 
hesabı varsa Allah’ın da bir planı ve 
hesabı var. Sağlıklı ve mutlu yarınlar 
diliyorum. 

ATEŞKES İSRAİL HİLESİ Mİ?
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Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığının ilgili ku-
ruluşu İller Bankası (İLBANK), 
desteğiyle kurulan Konya ve Ka-
raman'daki soğuk hava depoları, 
tarımsal ürünlerin verimliliğini 
artırarak hasat sonrası kayıpları 
en aza indiriyor. İLBANK, mo-
dern tarımsal depolama tesisleri 
inşa ederek üreticilere destek 
sunarken, şehirlerdeki tarım-
sal faaliyetleri güçlendirecek 
projelere de öncülük ediyor. Bu 
kapsamda, İLBANK'ın desteğiy-
le kurulan Konya Seydişehir So-
ğuk Hava ve Kurutma Tesisi ile 
Karaman Ayrancı Soğuk Hava 
Deposu, tarımsal ürünlerin ve-
rimliliğini artırarak hasat sonra-
sı kayıpların en aza indirilmesini 
sağlıyor. Türkiye'nin önemli ta-
rım merkezlerinden biri Konya 
Seydişehir'de 7 bin 460 metre-
karelik alanda yer alan Soğuk 

Hava ve Kurutma Tesisi, 2 bin 
500 ton kapasiteye sahip. Tesis-
te yer alan özel izolasyonlu oda-
lar ve endüstriyel kontrol sis-
temleriyle, bölgeye özgü meyve, 
peynir, yoğurt ve reçel gibi 
ürünleri hem tazeliklerini hem 
de besin değerlerini koruyarak 
ideal koşullarda uzun süre sak-
lanıyor. Karaman'da bulunan 2 
bin ton kapasiteli Ayrancı Soğuk 
Hava Deposu da bölgeye özgü 
ürünlerin tazeliğini koruyarak 
pazara ulaşmasını sağlıyor. Top-
lam 1350 metrekare alana sahip 
tesiste, coğrafi işaretli ürünler 
arasında yer alan obruk peyni-
ri, yoğurt, Tokaloğlu kayısısı ve 
beyaz kiraz gibi ürünler bozul-
madan korunuyor. Tesisle, gıda 
güvenliği artırılırken bölge eko-
nomisinin güçlenmesine de kat-
kı sağlanıyor. n AA

Konya’ya ve Karaman’a 
depolama tesisi kurulacak 



Bolu Kartalkaya’da yaşanan 
otel yangını faciasında hayatını 
kaybeden Konyalı Esra Nazik’in 
cenazesi yapılan otopsinin ar-
dından ailesine teslim edildi. 
Esra Nazik’in babası Süleyman 
Nazik, kızının daha çok genç ol-
duğunu söyledi. Bolu Kartalka-
ya Kayak Merkezi'ndeki Grand 
Kartal Otel'de çıkan yangında 
76 kişi hayatını kaybetti. Otelde 
aşçı olarak çalışan Esra Nazik de 
yangında yaşamını yitirdi. Yapı-
lan otopsi sonucunda ailesi genç 
kızın cenazesini teslim alarak 
defnetmek üzere Konya’ya geti-
rildi. Kızının daha çok genç oldu-

ğunu söyleyen baba Süleyman 
Nazik, kızının yangında yardım 
için telefonla birilerine ulaşma-
ya çalıştığına dair bilgisinin ol-
madığını söyledi. Esra Nazik’in 
işe yeni başladığını söyleyen ak-
rabası Lütfü Nazik, üniversitede 
gastronomi bölümünden de yeni 
mezun olduğunu söyledi. Erhan 
Yıldız, “Yangından haberdar 
olunca birkaç yeri ‘yanıyoruz, 
neredesiniz’ diye aramış. On-
dan sonra bir daha ulaşamadık. 
İtfaiyeyi bilmiyorum ama birkaç 
yeri arayıp ‘neden yardıma gel-
miyorsunuz’ diye sordu. İşe baş-
layalı bir ay oldu" dedi. n İHA
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Ne kadar meşgulüz, fark ettiniz 
mi? Sosyal medya bildirimleri, bit-
mek bilmeyen işler, sonunun nerede 
olduğunu bilmediğimiz koşturmaca-
lar… Sürekli bir yerlere yetişiyoruz. 
Tüm bunların arasında en çok erte-
lediğimiz ve göz ardı ettiğimiz şey, 
kendimizle baş başa kalabilmek.

Bazen insanın ruhu kalabalık-
lardan ve koşturmacadan kaçar; 
kendiyle baş başa kalmak, içindeki 
sesleri susturup kendini dinlemek 
ister. Bunu başarabilenlerimiz çok 
az. Ancak kendimizle zaman geçir-

mek, sanıldığı gibi yalnızlığın kötü 
bir yanı değildir. Aksine, bir insanın 
kendini tanıması ve keşfetmesi için 
büyük bir fırsattır.

İşte benim için bu hafta sonu 
tam olarak böyleydi. Ağva… Hiçbir 
yeri bilmeden çıktığım bu yolculuk, 
bana kendimi hatırlattı. Sadece bir 
harita ve merak duygusuyla yolları 
keşfettim. Nehir kenarındaki kü-
çük bir otelde konakladım. Odanın 
camından Göksu Nehri’ni izlerken, 
nehrin sakin akışında kendi ruhumu 
gördüm. Her şey ne kadar basit ve 

huzurlu… Karmaşa-
dan uzak.

Yeşilin tonları, 
Göksu ve Yeşilçay ne-
hirlerinin huzurlu akı-
şı, Karadeniz’in serin 
suları… Ağva, doğayı 
dinlemek isteyen ruh-
lar için adeta bir terapi 
merkezi. Sabahın ilk 
saatlerinde, nehir ke-
narında kuşlar size eş-

lik ediyor. Gökyüzünün 
mavisi, nehrin yeşiliyle 
buluşuyor ve o bü-
yülü manzarada kay-
boluyorsunuz. Tahta 
köprülerle bağlanan 
sevimli butik oteller, 
nehir kenarındaki 
muhteşem kahvaltı 
sofraları, sahil boyun-
ca yapılan yürüyüşler 
burayı unutulmaz bir 

yer yapıyor. Modern dünyanın hızı-
na kısa bir mola vermek için Ağva’ya 
bir şans vermelisiniz.

Kendinizle zaman geçirme 
alışkanlığı, hayatın koşuşturma-
cası içinde farkındalığımızı artırır. 
Sabahları kahvenizi içerken ses-
sizce oturmak, bir deftere anlık 
duygularınızı karalamak, yürüyüşe 
çıkmak… Bunlar küçük ama etkili 
adımlar. Zihin bulanıkken yolunu-
zu göremezsiniz. Suların durulma-
sı için zihninizi sakinleştirmeniz 
gerekir.

İtiraf etmeliyim ki bu süreç 
zordur. Kendinizle kalmak demek, 
sadece iyi yönlerinizle değil, zayıf-
lıklarınızla da yüzleşmek demektir. 
Ancak bu yüzleşme, gerçekleri bul-
manın en önemli yoludur.

Ben kendimle çıktığım bu yolda 
bir gerçeği keşfettim: Ne istemediği-
mi. Hep sorarlar ya hani, “Ne istiyor-
sunuz?” diye. Bazen ne istemediği-
nizi bilmek, en güzel kapıları açar.

Size benden küçük bir tavsiye: 
Kendinizle tatile çıkın. Ağva da seçe-
neklerinizin arasında olsun.

KENDİNİZLE TATİLE ÇIKIN

haber@konyayenigun.com
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TMMOB Makine Mühendisleri 
Odası Konya Şube Başkanı Erdal 
Tozoğlu, Kartalkaya’da yaşanan otel 
faciasıyla ilgili güvenlik ve alınması 
gereken önlemler konusunda açık-
lama yaptı. 

Tozoğlu, “Gün geçmiyor ki Ül-
kemizin bir yerinde bir afet, bir fe-
laket, bir kaza meydana gelmesin. 
Bunların en sonuncusu maalesef 
dün Bolu Kartalkaya’da meydana 
gelmiştir. Bolu Kartalkaya’da bulu-
nan otelde yaşanan ve 76 vatan-
daşımızı kaybettiğimiz elim yangın 
olayı hepimizi derinden üzmüştür” 
dedi.

“BİRİNCİ ÖNCELİK İNSAN 
SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİDİR”

Yangının, ne zaman ve nerede 
başlayacağı belli olmayan bir fela-
ket olduğunu kaydeden Tozoğlu, 
“Yapılması gereken tek şey bilimin 
ve teknolojinin gerekliliklerini ye-
rine getirerek, her türlü önlemi al-
mak ve uygulamaktır. Mühendislik 
çözümleriyle, periyodik bakım ve 
kontrollerle, denetimlerle önlene-
bilecek bu tür kazaların ölümlerle 
sonuçlanması içimizi sızlatmakta, 
bizleri derinden yaralamaktadır. 
Vatandaşlarımızın yoğun kullan-
dığı otel, hastane, AVM gibi toplu 
kullanım alanlarında dikkat edil-
mesi gereken birinci öncelik insan 

sağlığı ve güvenliğidir. Bu tip kul-
lanım yerlerinde alınması gereken 
tedbirler kanun ve yönetmeliklerle 
belirlenmiştir. Can ve mal kayıpları-
nın meydana geldiği olayların ülke-
mizde sürekli yaşanmasının temel 
sebebi denetim ve kontrollerin ye-
terince yapılmamasından kaynak-
lanmaktadır” diye konuştu. 

YANGINA KARŞI EN SERT 
TEDBİRLER ALINMALI

Yangın ihtimaline karşı her tür-
lü tedbirin alınması gerektiğinin 
altını çizen Tozoğlu, “Otel, hasta-
ne, AVM, endüstriyel tesisler başta 
olmak üzere ilgili kanun ve yönet-

meliklerde şartları belirtilen tüm 
yapıların yağmurlama (Sprinkler) 
sistemi, yangın dolap sistemi, yan-
gın algılama ve uyarı sistemleri, 
kaçış yolları, yangın merdivenleri 
ve duman tahliye sistemlerinin de 
iş sağlığı güvenliği kapsamında pe-
riyodik kontrol, test ve denetimleri-
nin yapılması yasal zorunluluktur. 
Bu kontroller ve testler gerçekten 
layıkıyla yapılmakta mı yoksa kont-
rol, test ve denetimler yapılmadan 
işlemler evrak üzerinde tamamlan-
makta mıdır? Mevzuatların uygu-
lanması ancak gerekli denetimlerin 
yapılmasıyla sağlanabilecektir” şek-

linde konuştu. 
KONTROL VE TESTLER UZMANLARI 

TARAFINDAN YAPILMALI
Kontrollerin uzman kişiler ta-

rafında yapılması gerektiğini vur-
gulayan Tozoğlu, “İnsan sağlığı ve 
can güvenliğini ön planda tutarak 
yayınlanan kanun ve yönetmelikler 
kapsamında yapılması gereken tüm 
kontrol ve testler TÜRKAK tarafın-
dan akredite edilmiş olan A Tipi 
muayene kuruluşları tarafından, 
bu kuruluşlarda görev alan uzman 
mühendisler marifetiyle gerçek-
leştirilmelidir. Bu kontrollerin öne-
mini her platformda sıklıkla dile 
getirmekteyiz. Vatandaşlarımızın 
sağlığını ilgilendiren bu ve benze-
ri vakalarla tekrar karşılaşmamız 
adına kontrol, test ve denetimlerin 
hassas bir şekilde yapılması için 
bir kez daha yetkililerimizi dikka-
tini çekiyorum. Hayatını kaybeden 
yurttaşlarımızın yakınlarına tekrar 
başsağlığı, yaralanan yurttaşlarımı-
za acil şifalar dilerken, ilgili kurum-
lara da bu vesile ile çağrı yapıyoruz. 
Bu çağrımız; kamusal denetim ile 
bu ve benzeri felaketleri önlemeye-
bileceğimizdir. Tüm ülkemizi yasa 
boğan bu ve benzeri acı olayların 
tekrar yaşanmaması dileğimle” ifa-
delerini kullandı. 
n TÜLİN ŞEKER

 Makine Mühendisleri Odası Konya Şube Başkanı Erdal Tozoğlu, Kartalkaya’daki otel faciasıyla ilgili yaptığı açıklamada, 
bu tür faciaların en temel sebebinin gerekli denetim ve kontrollerin yeterince yapılmamasından kaynaklandığını söyledi

‘Yeterli denetim ve 
kontrol yapılmıyor’

Bolu'nun yangını Konya'yı da yaktı!

Konya Cumhuriyet Başsav-
cılığı ile Selçuk Üniversitesi, 
Necmettin Erbakan Üniversi-
tesi, Konya Teknik Üniversi-
tesi, KTO Karatay Üniversitesi 
ve Konya Gıda ve Tarım Üni-
versitesi arasında, Konya Ha-
kimevi’nde düzenlenen prog-
ramda ‘Denetimli Serbestlik 
Alanında İş birliği Protokolü’ 
imzalandı. 

Protokol törenine Konya 
Cumhuriyet Başsavcısı Halil 
İnal, Selçuk Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz, 
Konya Teknik Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri 
Çelik, KTO Karatay Üniversite-
si Rektörü Prof. Dr. Fevzi Rifat 

Ortaç, Konya Gıda ve Tarım 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Erol Turan, Konya Cumhuriyet 
Başsavcı Vekili Lütfü Boyalı, 
Cumhuriyet Savcısı Murat Kü-
çük ve Konya Cumhuriyet Baş-
savcılığı Denetimli Serbestlik 
Müdürü Mustafa Güday ka-
tıldı. Protokol, yükümlülere 
yönelik eğitim, iyileştirme, 
suça sürüklenen çocuklara ve 
personele yönelik faaliyetler, 
bağımlılıkla mücadele, kamu 
yararına çalışma, koruma ku-
rulu, sosyal kültürel faaliyet-
ler, ortak proje AR-GE faaliyet-
leri olarak denetimli serbestlik 
sisteminin tüm yönlerini içeri-
yor. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Akşehir Belediyesi, çevre 
duyarlılığı ve sürdürülebilirlik 
hedefleri doğrultusunda haya-
ta geçirdiği ‘Atma Tıkla’ proje-
sini yenileyerek tekrar vatan-
daşların kullanımına sundu. 
‘Atma Tıkla’ projesi ile vatan-
daşların geri dönüşüm konu-
sunda daha etkin olmaları ve 
çevre temizliğine katkı sağla-
maları hedefleniyor. Geliştiri-
len yeni özelliklerle, uygula-
manın geri dönüşüm sürecine 
olan katkısı artırıldı. Böylece 
projenin daha geniş kitlelere 
ulaşması sağlanacak.

Yenilenen yüzüyle Atma 
Tıkla mobil uygulaması, kulla-
nıcı dostu ara yüzü, daha hızlı 
erişim sağlayan özellikleri ve 
gelişmiş atık takibi sistemi ile 
dikkat çekiyor. Akşehir Bele-
diyesi’nin geliştirdiği Atma 
Tıkla projesi, sadece yerel dü-
zeyde değil, ulusal ölçekte de 
örnek olacak bir geri dönüşüm 
modeli sunuyor. Yenilikçi bu 
uygulama sayesinde çevre-
ye duyarlı bireylerin sayısının 
artması ve geri dönüşümün 
günlük hayatta daha fazla yer 
edinmesi hedefleniyor.

UYGULAMA NASIL ÇALIŞIYOR?
Vatandaşlar, akıllı cihazla-

rına indirerek kullanabilecek-
leri Atma Tıkla uygulaması 
üzerinden evlerinde biriken 

geri dönüşebilir atıkları tür ve 
miktarlarına göre sisteme kay-
dediyor. Atıkların toplanma 
süresi, uygulama üzerinden 
bildirilirken, yenilenen sistem-
le lojistik ve planlama daha et-
kili bir hale getirildi
GERİ DÖNÜŞÜMLE HEM ÇEVREYE 
KATKI SAĞLA HEM ÖDÜL KAZAN!

Atıkların miktarına ve cin-
sine göre biriken puanlar, çe-
şitli ödüllerle değiştirilebiliyor. 
Bisiklet, elektronik ürünler, 
spor ekipmanları ve Halk Ek-
mek gibi hediyelerle vatandaş-
lar hem geri dönüşüme destek 
oluyor hem de kazanıyor.

Başkan Köksal: “Çevremizi 
Gelecek Nesillere Taşımak İçin 
Birlikte Çalışalım”

Akşehir Belediye Başkanı 
Dr. A. Nuri Köksal, projenin 
geliştirilmiş sürümünün çevre 
bilincini artırmak adına önem-
li bir adım olduğunu belirterek 
şunları söyledi: “Atma Tıkla 
ile teknolojiyi çevre koruma 
adına en etkili şekilde kullan-
mayı hedefliyoruz. Yenilenen 
özelliklerle vatandaşlarımızın 
projeye katılımını artırmayı 
amaçlıyoruz. Çevremizi gele-
cek nesillere sağlıklı bir şekil-
de taşımak hepimizin görevi. 
Bu projeye destek veren her-
kese teşekkür ediyorum” dedi.  
n HABER MERKEZİ

Savcılık ile üniversiteler 
arasında işbirliği protokolü! 

Çevreci teknoloji hamlesi
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İstanbul’da yapmış olduğu 
etkinliklerle adından söz etti-
ren Büyük İç Anadolu Platfor-
mu Başkanı Av. Mehmet Yalım, 
Konya’da bir dizi ziyaretlerde 
bulundu.

Yalım, “Kurucusu ve başka-
nı olduğum Büyük İç Anadolu 
Platformu ile Sevgili Peygam-
berimiz'in ‘Birlikte rahmet, ay-
rılıkta azap vardır’ hadis-i şe-
rifinde olduğu gibi, 5 yılı aşkın 
bir süredir İstanbul’da yaşayan 
Konya, Karaman, Niğde, Eski-
şehir, Aksaray, Sivas, Yozgat, 
Ankara, Kırşehir, Kırıkkale ve 
Çankırılı hemşehrilerimiz ve on-
lar tarafından kurulan hemşehri 
dernekleri ile bir araya gelerek 
İstanbul’da Büyük İç Anadolu 
Dayanışmasını gerçekleştirdik. 
Bu dayanışma ile İç Anado-
lu’nun sosyal ve kültürel değer-

lerini yaşatarak hem bir ve bera-
ber olduk hem de ananelerimizi 
İstanbul’da daha geniş çerçeve-
de tanıtma fırsatı bulduk. Kısa-

cası Konya’dan İstanbul’a gönül 
köprüsü kurduk” dedi.

KONYA ŞEHİRLERİN SULTANI 
VE SULTANLARIN ŞEHRİDİR!

Konya’nın, Türk-İslam tari-
hinde, Anadolu’nun Türkleşme-
sinde, Cumhuriyete giden yolda 
ve Türkiye Yüzyılında büyük bir 

önem taşıdığını kaydeden Yalım, 
“Konya’mız Anadolu Selçuk-
lu Devletine payitahtlık yap-
mış, ilmi ve kişiliği ile dünyaya 

mal olmuş Mevlana Celaleddin 
Rumi, Sadrettin Konevi, Nas-
reddin Hoca, Seyyid Harun Veli, 
Seyyid Mahmud Hayrani gibi bir 
çok ulu insanın medfun bulun-
duğu Haçlı Seferleri’nde Batı’yı 
dize getiren Kılıçaslanların, Key-
hüsrevlerin ve Keykubadların 
şehridir. O nedenle her anlamda 
şehirlerin sultanı ve sultanların 
şehridir. Bizde bu inanç ve ka-
rarlılıkla Büyük İç Anadolu Plat-
formu ile çalışmalarımıza devam 
ediyoruz” ifadelerine yer verdi.

Yalım, Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan’ın katılımyla gerçekleşen AK 
Parti İl Kongresi’ne katılımıyla 
başladığı Konya ziyaretini, STK 
ziyaretleri, Meram Kent Müzesi, 
Türkiye Selçuklu Hanedan Ser-
gisi, Selçuklu Sultanları Türbesi 
ve Mevlana ziyareti ile sonlan-
dırdı.  n HABER MERKEZİ
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Ereğli Belediyesi, ilçe ge-
nelinde çevre ve insan güven-
liğini tehdit eden metruk yapı-
larla mücadelesini sürdürüyor. 
Bu kapsamda, Mimar Sinan ve 
Cumhuriyet (Cinler) mahalle-
sinde bulunan binalar yıkılarak 
vatandaşların güvenliği sağ-
landı. Belediye Başkanı Umut 
Akpınar’ın talimatıyla başlatı-
lan yıkım çalışmaları, Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri tarafından 
titizlikle gerçekleştirildi. Çalış-
ma sırasında çevre güvenliği 
ön planda tutuldu. Çalışmalar-

la ilgili kısa bir açıklama yapan 
Ereğli Belediye Başkanı Umut 
Akpınar, “Metruk binalar hem 
görüntü kirliliği oluşturuyor 
hem de güvenlik açısından 
tehdit unsuru taşıyor. Mimar 
Sinan ve Cumhuriyet (Cinler) 
Mahallesi’nde yaptığımız bu 
çalışma, şehrimizin daha ya-
şanabilir bir yer olması adına 
önemli bir adımdır. Hemşeh-
rilerimizden gelen talepleri de 
değerlendirerek, benzer yapı-
lar için çalışmalarımızı sürdü-
receğiz” dedi. n HABER MERKEZİ

Tehlikeli yapılar yıkılıyor

       Ümit var olmanın temel taşı 
“Samimi olmaktır.” Başka deyişle 
SAMİMİ NİYET taşımaktır. Öyle değil 
mi? 

Dünden bugüne Ülkücüler her 
zaman samimi olmuşlardır. Mustafa 
Yıldızdoğan’ın türküsünde tanımladı-
ğı gibi;

       “Ülke çıksın diye dardan,
       Candan geçtiler candan,
       Ana baba evlat yardan,
       Geçip geçip gittiler.
      Hepsi nice yiğittiler..” 
       Ümit var olmak Cenabı Al-

lah’ın bizlere vermiş olduğu en büyük 
ödüllerdendir. İnsan kâinat, dünya 
içerisinde düşünen varlık olduğu ka-
dar, umutları bulunan varlıktır.

     Umut aynı zamanda yaşama 
sevincimizdir. Yaşadığımız surece 

umut edebiliriz. Ümit var olmak hayat 
daha sıkı sarılmamızı sağlamaktadır.

     Doğarken ağlıyoruz, yaşarken 
ise yaşlanıyoruz. Zaman zaman acı 
duymak durumunda kalıyoruz. Niha-
yetinde bir gün bu dünyadan göçüp 
gidiyoruz. Böylesi nizam içerisinde 
umutlarımız muhakkak olacaktır. 
Hem de sonsuza sonsuzluğa açılan 
umutlarımız ki yaşama sevinciyle bir 
ömür sürelim öyle değil mi?

     Geçmiş yıllarda Çumra’mı-
zın adı gibi tek radyosu olan RAD-
YO TEK’te Bam Teli programında 
Ali Ağabeyin konuğu idim. Gençlik 
üzerine sohbet etmiştik. Gençliğimiz 
bizim geleceğimizdir. Diğer ifade ile 
umudumuzdur.

     Her ne şartta olursa olsun bu 
umudumuzu kaybetmemeliyiz.

     Bu zaman da ve 
zamane gençlerinden 
nasıl ümit var olaca-
ğız? Sorusunu duyar 
gibiyim. Gençlerin ise 
başka sızlanmaları var-
dır. Dün büyüklerimiz, 
bize ideal, ülkü, hedef 
gösterenlerin durumu-
nu gösteriyor olmaları 
da sizleri yıldırmasın. 
Hani derler ya kötü 
emsal olmaz. O büyüklerimizden 
bazıları tek gayemiz, hedefimiz deyip 
daha sonra ha menzile gelince dönü-
vermeleri elbette bizleri üzüyor. An-
cak, bizleri yolumuzdan alıkoyamaz.

     Bu zatı Şahanelerinin mazeret-

leri de bizleri tatmin et-
mez. Neymiş efendim; 
değiştik, çağa ayak 
uydurduk, dün dün-
dür bugün bugündür. 
Diyerek geçiştirilemez. 
Nerde avurtlarını şişire 
şişire nutuk atıp söz 
verenler diye hayıflan-
mayalım. Zamanı ge-
lince gerekeni yapalım. 
Zamanında yapılacak 

olan değişiklik ümidi ile çalışalım.
     Niye ümit var olmayalım ki. 

Elbette olumsuzluklar olacaktır fakat 
bu dünyanın sonu değildir. Tecrübe 
olarak bunları cebimize koyalım. Her 
sabah güneş yeniden doğuyor ve her 

sabah yeni bir başlangıç olacaktır. 
Yeter ki ümit var olalım. Bu yeni do-
ğuş karanlığı aydınlığı ile boğmuyor 
mu?

     Dünya, kimin daha iyi oldu-
ğunu, kimin güzel iş yaptığının an-
laşılacağı bir deneme evi, sınama 
imtihan yeridir. İmtihan yerinde belli 
bela, musibetlerle karşılaşılacaktır. 
Maddi-manevi sıkıntılar, dertler, kül-
fetler bizi dünya imtihanından yüz akı 
ile çıkmamızı engelleyemeyecektir. 
Peygamber Efendimiz (sav):’’Mü-
mine eza veren her şey musibettir. 
’Buyurmuştur.

     Bütün bunlar olacaktır ki 
inancımız da vardır. Helal dairesi 
içerisinden çıkmayana helal dairesi 
çok geniş gelir. Haram dairesi içerine 
girmeyene de haram dairesi dar gelir. 

Ölçüsü içinde hareket etmek başka 
ümit varlık ve yaşama sevincidir. Ki 
bu gayeye doğru yürüyoruz. Bizim 
gayemiz ancak ve ancak ilahi rızadır. 
Etrafımızın gayemizden alıkoyacak 
tuzaklarla dolu olması bizi umutsuz 
kılamaz.

     Gençliğimizden ümit varım 
bütün olumsuz şartlara rağmen. 
Biz ve geleceğimizin güvencesi olan 
gençler sabırla, devamlılıkla, her tür-
lü zorluklarla pişerek, olgunlaşarak 
gayesine adım adım yürüyecektir. 
Sabırla gönül hoşluğu ile çalışanlar 
asla kaybetmeyecektir. Zira böylesi 
bir gençliğin yardımcısı Cenabı Hak 
olacaktır. Asırlardır Kur’an’a hizmet 
eden Necip Türk Milletine bu hizme-
te layıktır. Niye ümit var olmayalım 
gençliğimizden?....

ÜMİT VAR OLMAK!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK), geçen yılın aralık ayı ve 
2024 yılına ilişkin motorlu kara 
taşıtları istatistiklerini açıkladı. 
Geçen yıl, 2023'e kıyasla trafiğe 
kaydı yapılan taşıt sayısı yüzde 
13,5 artarak 2 milyon 598 bin 
816, trafikten kaydı silinen taşıt 
sayısı yüzde 15,6 yükselerek 36 
bin 657 oldu. Böylece 2024'te 
trafikteki taşıt sayısında 2 milyon 
562 bin 159 artış gerçekleşti.

Bu dönemde trafiğe kaydı ya-
pılan 1 milyon 14 bin 830 oto-
mobilin yüzde 60,8'inin benzin, 
yüzde 16,7'sinin hibrit, yüzde 
11,3'ünün dizel, yüzde 10,2'sinin 
elektrikli, 1'inin LPG'li olduğu gö-
rüldü. Aralık 2024 sonu itibarıyla 
trafiğe kayıtlı 16 milyon 232 bin 
458 otomobilin ise yüzde 34,1'inin 
dizel, yüzde 31,9'unun LPG, 
yüzde 30,2'sinin benzin, yüzde 
2,4'ünün hibrit ve yüzde 1,1'inin 
elektrikli olduğu tespit edildi. Ya-
kıt türü bilinmeyen otomobillerin 
oranı ise yüzde 0,2 oldu. Geçen 
yıl trafiğe kaydı yapılan otomo-
billerin yüzde 33,1'inin 1300 ve 
altı, yüzde 22,3'ünün 1401-1500, 
yüzde 15,1'inin 1301-1400, yüz-
de 12,4'ünün 1501-1600, yüz-
de 6,3'ünün 1601-2000, yüzde 
0,6'sının 2001 ve üstü motor si-
lindir hacmine sahip olduğu belir-
lendi. Söz konusu dönemde trafi-
ğe kaydı yapılan otomobillerden 
yüzde 38,5'inin gri olduğu kayıtla-
ra geçti. Geçen yıl sonu itibarıyla 
trafiğe kayıtlı taşıtların ortalama 

yaşı 14,3, devri yapılan taşıtların 
ortalama yaşı 12,2 olarak hesap-
landı. 2024 sonunda trafiğe kayıtlı 
taşıt sayısı 31 milyon 301 bin 389 
oldu. Bu araçların yüzde 51,9'unu 
otomobil, yüzde 20'sini motosik-
let, yüzde 15'ini kamyonet, yüz-
de 7,2'sini traktör, yüzde 3,2'sini 
kamyon, yüzde 1,7'sini minibüs, 
yüzde 0,7'sini otobüs ve yüzde 
0,3'ünü özel amaçlı taşıtlar oluş-
turdu.

ARALIK AYI VERİLERİ
Geçen ay trafiğe kaydı yapı-

lan taşıt sayısı 238 bin 993 ola-
rak belirlendi. Bu taşıtların yüzde 
45,5'inin otomobil, yüzde 39,6'sı-
nın motosiklet, yüzde 9'unun 

kamyonet, yüzde 3'ünün traktör, 
yüzde 1,7'sinin kamyon, yüzde 
0,8'inin minibüs, yüzde 0,3'ünün 
otobüs ve yüzde 0,1'inin de özel 
amaçlı taşıtlar olduğu belirlendi.

ARALIKTA YÜZDE 26.5 ARTTI
Trafiğe kaydı yapılan taşıt sa-

yısı aralıkta bir önceki aya göre 
yüzde 26,5 arttı. Söz konusu ayda 
taşıt sayısı bir önceki aya göre 
özel amaçlı taşıtta yüzde 79,8, 
kamyon yüzde 44,8, motosiklet-
te yüzde 28,6, otomobilde yüzde 
28,2, minibüste yüzde 25,3, trak-
törde yüzde 22,5 ve kamyonette 
yüzde 10,1 ve otobüs yüzde 5,9 
arttı. Geçen ay trafiğe kaydı ya-
pılan taşıt sayısı yıllık bazda yüz-

de 19,9 yükseldi. Bu dönemde 
trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı 
minibüste yüzde 101,9, kamyon-
da yüzde 69, motosiklette yüz-
de 23,9, otomobilde yüzde 20,6, 
otobüste yüzde 18,9, kamyonette 
yüzde 11,3 artarken. traktörde 
yüzde 21,6 ve özel amaçlı taşıtta 
yüzde 1,7 azaldı. Söz konusu ayda 
985 bin 633 taşıtın devri yapıl-
dı. Devri yapılan taşıtların yüzde 
68,4'ünü otomobil, yüzde 15,5'ini 
kamyonet, yüzde 7,3'ünü moto-
siklet, yüzde 3,9'unu traktör, yüz-
de 2,3'ünü kamyon, yüzde 1,8'ini 
minibüs, yüzde 0,6'sını otobüs ve 
yüzde 0,2'sini özel amaçlı taşıtlar 
oluşturdu. Geçen ay 108 bin 753 
otomobilin trafiğe kaydı gerçek-
leştirildi.

KONYA TRAKTÖR 
SAYISINDA BAŞI ÇEKTİ

Son yayınlanan istatistiklere 
göre, Konya’da trafiğe kayıtlı araç 
sayısı Aralık ayı sonu itibarıyla 
928 bin 837 oldu. Karaman’da 
ise trafiğe kayıtlı araç sayısı Ara-
lık ayı sonu itibarıyla 111 bin 
930 oldu. Konya’da trafiğe 
kayıtlı toplam 928 bin 837 taşıdın 
441 bin 378’ini otomobil, 12 bin 
560’ını minibüs, 6 bin 50’sini oto-
büs, 150 bin 338’ini kamyonet, 
43 bin 961’ini kamyon, 167 bin 
537’sini motosiklet, 3 bin 57’sini 
özel amaçlı araç, 103 bin 956’sını 
ise traktör oluşturdu. Traktör sa-
yısında Konya 103 bin 956 adet 
ile il sıralamışında ilk şehir oldu. 
n EMİNE KILIÇ

Türkiye İstatistik Kurumu, motorlu kara taşıtları istatistiklerini açıkladı. Konya’da trafiğe kayıtlı araç sa-
yısı Aralık ayı sonu itibarıyla 928 bin 837 olurken, şehir 103 bin 956 traktör sayısıyla ilk sırada yer aldı

Traktör sayısında 
Konya ilk sırada

‘Konya’dan Istanbul’a gönül köprüsü kurduk’
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Akşehir’de çıkan tartışma-
da 16 yaşındaki çocuk babasını 
tüfekle vurarak öldürdü. Olay, 
ilçeye bağlı Reis Mahallesinde 
meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, 16 yaşındaki İ.Ö. ile 41 
yaşındaki babası Özcan Özer 
arasında bilinmeyen neden-
le tartışma çıktı. Tartışmanın 
büyümesi üzerine İ.Ö. tüfekle 

babasına ateş etti. Komşuların 
ihbarı üzerine olay yerine jan-
darma ve sağlık ekipleri sevk 
edildi. Gelen sağlık ekipleri 
babanın hayatını kaybettiğini 
belirledi. Babanın cansız be-
deni otopsi için Akşehir Devlet 
Hastanesine kaldırıldı. Şüpheli 
oğul İ.Ö. ise jandarma ekiple-
rince gözaltına alındı. n İHA-AA

Akşehir’de otomobilin takla 
atması sonucu meydana gelen 
trafik kazasında 1'i ağır 5 kişi 
yaralandı. Kaza, Akşehir Gazi 
Mahallesi'nde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, M.Ş. (39) 
idaresindeki 42 ASF 736 pla-
kalı otomobil seyir halindeyken 
sürücüsünün direksiyon haki-
miyetini kaybetmesi sonucu 
takla attı. İhbar üzerine olay 

yerine sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Kazada otomobil 
sürücüsü M.Ş. (39) ile araç 
içindeki M.S. (29), M.Ş. (28), 
F.Z. (28) ve H.İ.Ş. (39) yara-
landı. Yaralılar ambulanslarla 
Akşehir Devlet Hastanesine 
kaldırılarak tedavi altına alı-
nırken, durumu ağır olan M.S. 
yapılan müdahalenin ardından 
Konya'ya sevk edildi. n İHA

Babasını tüfekle vurdu

Otomobil takla attı, 1'i 
ağır 5 kişi yaralandı
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Yaban Hayvanı Kurtarma ve 
Rehabilitasyon Merkezleri, yasa 
dışı ticaret ya da esaret altında 
bakılırken el konulan, insan ve 
doğal kaynaklı nedenlerle ya-
ralanan, hastalanan yaban hay-
vanlarının, tekrar doğal yaşam 
ortamlarına bırakılıncaya veya 
yabancı türlerin orijin ülkesi-
ne gönderilinceye kadar bakım, 
tedavi ve rehabilitasyonlarının 
yapılması amacıyla faaliyet gös-
teriyor. Bu çalışmalar, 2000’li 
yılların başında üniversiteler, 
hayvanat bahçeleri, belediye 
ve sivil toplum kuruluşlarıyla 
yapılan protokoller ile gerçek-
leştirilirken, 2010'da Tarım ve 
Orman Bakanlığı tarafından ku-
rulan Bursa Celal Acar Yaban 
Hayatı Kurtarma ve Rehabilitas-
yon Merkezinin hizmet vermeye 
başlamasıyla daha kapsamlı hale 
geldi. Çalışmalar, üniversitelerin 
veteriner fakülteleri ile işbirliği 
protokolü yapılarak daha etkin 
bir şekilde sürdürülüyor. Tarım 
ve Orman Bakanlığından edin-
diği bilgilere göre, Doğa Koruma 
ve Milli Parklar Genel Müdürlü-
ğünce 2012-2022 yılları arasın-
da zarar gören 90 bin 486 yaban 
hayvanından 50 bin 8'i tedavi ve 

rehabilite edilerek doğal yaşam 
ortamına bırakıldı.

Doğaya dönemeyecek yaban 
hayvanları ise hayvanat bahçe-
lerine yerleştirildi. 2023 yılında 
zarar gören 17 bin 884 yaban 
hayvanının 11 bin 284'ü, 2024'te 
ise zarar gören 18 bin 763 yaban 
hayvanından 11 bin 391'i tedavi 
ve rehabilitasyon süreci tamam-
landıktan sonra yeniden doğaya 
kazandırıldı.

KONYA VE 11 İLDE 
KURTARMA MERKEZİ

Tarım ve Orman Bakanlığı, 
her bölge müdürlüğü bünyesinde 
bir Yaban Hayvanı Kurtarma ve 
Rehabilitasyon Merkezi kurulması 
hedefi kapsamında şimdiye kadar 
Afyonkarahisar, Bursa, Diyar-
bakır, Konya, Şanlıurfa, Mersin, 
Sinop, Kars, Van, Rize ve Hatay 
olmak üzere 11 ilde kurtarma 
merkezi inşa etti. Kütükçü, yaban 

hayatı kaçakçılığının yumuşakça-
lar, sürüngenler, amfibiler, kuşlar 
ve memelilere kadar birçok hay-
van sınıfını ve bitkileri içeren bir 
kapsamı olduğunu belirtti. Arzı 
oluşturan şeyin talep olduğunu ve 
insanlar talep ettiği sürece yaban 
hayvanları ve bitkilerinin ticare-
te konu olmaya devam edeceğini 
dile getiren Kütükçü, "Yaban hay-
vanları bilimsel çalışmalar, gele-
neksel tıp, dini inançlar veya spor 
faaliyetleri için kaçırılabiliyor. Bu-
nun dışında egzotik hayvan kolek-
siyonerliği veya batıl inançlar gibi 
birçok nedenle yaban hayvanları, 
canlı ya da farklı organ parçaları 
şeklinde kaçakçılığa konu olabili-
yor." dedi. Kütükçü, dünyada ya-
ban hayatı kaçakçılığının en fazla 
görüldüğü bölgelerin, tür çeşitli-
liği açısından zengin coğrafyalar 
Doğu Afrika, Orta Afrika, Uzak 
Doğu, Yeni Gine, Güney Amerika 
ve Orta Amerika olduğu bilgisini 
paylaştı. Silah ve uyuşturucudan 
sonra en büyük kaçakçılık türü 
olan yaban hayatı kaçakçılığının 
mali boyutunun 25-30 milyar do-
ları bulduğunu aktaran Kütükçü, 
kaçakçılığın, türlerin popülasyon-
larına ve ekosistemlere ciddi zarar 
verdiğini vurguladı. n AA

Şanlıurfa'nın Bozova ilçesin-
de arazi anlaşmazlığından çıkan 
ve 1 kişinin öldüğü, 2 kişinin 
yaralandığı silahlı kavgaya iliş-
kin yargılama kapsamında 2'si 
tutuklu 8 sanık Konya'da hakim 
karşısına çıktı. Güvenlik tedbiri 
nedeniyle Konya 5. Ağır Ceza 
Mahkemesinde görülen duruş-
maya, tutuklu sanıklar Hasan K, 
Hişman A. ve tutuksuz sanıklar 
ile taraf avukatları katıldı. Mak-
tul Abdulkadir Demir'i silahla 
vurduğunu kabul eden sanık 
Hasan K, "Biz onlara ait tarlayı 
sürmedik. Bize iftira attılar ama 
olay nedeniyle pişmanım." ifa-
desini kullandı. Sanık Hişman A. 
da üzerine atılı suçlamayı red-
dederek, "Benim olayla bir ilgim 
yoktur. Silah, sopa kullanmadım. 

Maktulü öldürme eylemine işti-
rak etmedim. 18 aydır tutuklu 
olduğum için hem ben hem de 
ailem mağdur oldu. 2 kardeş 
cezaevindeyiz. Tahliyemi talep 

ediyorum." beyanında bulundu. 
Hişman A'nın avukatı, "Müvek-
kilimin maktule karşı bir eylemi 
yoktur. Olaya ilişkin mahkeme-
ye sunduğumuz görüntülerde 

her şey ortadadır. Müvekkilimin 
tahliyesini ve beraatini talep 
ederiz." dedi. Mahkeme heye-
ti, tutuklu sanıklar Hasan K. ile 
Hişman A. arasındaki telefon 
görüşmelerine ilişkin kayıtların 
incelenmesine ve tutuklu sanık-
ların tutukluluk hallerinin deva-
mına karar vererek duruşmayı 
erteledi.

OLAYIN GEÇMİŞİ
Şanlıurfa’nın Bozova ilçesine 

bağlı Seyitören Mahallesi'nde 3 
Temmuz 2023'te iki aile arasın-
da arazi anlaşmazlığı nedeniyle 
çıkan silahlı kavgada 61 yaşın-
daki Abdulkadir Demir yaşamını 
yitirmiş, 2 kişi yaralanmış, olaya 
ilişkin, kavganın her iki tarafın-
dan 8 sanık hakkında dava açıl-
mıştı. n AA

Doğal Hayatı Koruma Vakfı Biyoçeşitlilik Kıdemli Uzmanı ve Veteriner Hekim Ahmet Emre Kütükçü, yaban 
hayatı kaçakçılığının hem türlerin popülasyonlarına hem de ekosistemlere ciddi zararlar verdiğini söyledi

Yaban hayatı 
tehdit altında

Ahmet Emre Kütükçü

Organize suç örgütüne operasyon: 7 tutuklama
İl Emniyet Müdürlüpü KOM 

ekiplerince Konya merkezli 3 ilde 
düzenlenen suç örgütü operas-
yonunda 7 kişi tutuklandı. Kon-
ya Emniyetine bağlı Kaçakçılık 
ve Organize Suçlarla Mücadele 
(KOM) Şube Müdürlüğü ekipleri 
örgüt liderliğini A.C.S.'nin yaptı-
ğı çeteye yönelik Konya merkezli 
Ankara ve Aksaray'da operasyon 
düzenledi. Operasyon, Konya'da 
17, Ankara'da 1 ve Aksaray'da 1 
ikamete eş zamanlı gerçekleşti-
rildi. Operasyonlarda 14 şüpheli 
yakalanarak gözaltına alınırken, 
yapılan aramalarda 10 adet ta-

banca, 2 adet tüfek, 718 adet 
fişek, 145 gram esrar maddesi, 
2 adet gaz bombası, 21 adet se-
net, 1 adet çek, 1 adet kelepçe, 1 
adet muşta, 9 adet şarjör ele ge-
çirildi. Gözaltına alınarak hakla-
rında suç işlemek amacıyla örgüt 
kurma, yönetme ve üye olma, 
kasten öldürmeye teşebbüs, 
mala zarar verme, yağma, kişiyi 
hürriyetinden yoksun kılma, si-
lahlı tehdit ve kasten yaralama 
suçlarından işlem başlatılan 14 
şüpheliden 7'si çıkarıldıkları adli 
makamlarca tutuklanarak ceza-
evine gönderildi. n İHA

Şanlıurfa’daki cinayetin davası Konya’da başladı
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Konya Kebap Evi’nin başarılı işletmecilerinden Gülizar Tekin, iş hayatını anlattı. Tekin iş hayatındaki hedefini şu şekilde açıkladı: “ Misafir-
lerimize benzersiz ve unutulmaz deneyimler sunan, büyümeye ve gelişmeye devam eden bir restoran markası oluşturmayı hedefliyoruz.”

Başarılı bir işletmeci olmasının 
yanı sıra sevgi dolu bir aile hayatının, 
kültürel zenginliğin ve kişisel gelişi-
min değerini bilen Gülizar Tekin, iş 
hayatını anlattı. İş hayatına küçük 
yaşlarda adım atan ve birçok farklı 
sektörde deneyim kazanan ve ken-
dini geliştirmeye yönlendiren Tekin, 
şimdilerde eşi ile birlikte Şehrin en  
konsept kebap ve etliekmek restora-
nı olan Konya Kebap Evi’ni işletiyor. 
Tekin gelecekteki hedefini şu şekilde 
açıkladı, “Gelecek hedeflerim, resto-
ranımızın sunduğu hizmetlerin kali-
tesini sürekli olarak artırmak ve mi-
safirlerimize daha da iyi bir deneyim 
sunmak etrafında şekilleniyor. Kon-
ya Kebap Evi’nin eşsiz lezzetlerini ve 
samimi atmosferini deneyimlemeye 
davet ediyoruz. Herkesi restoranı-
mıza bekleriz!” 

 Sizi kısaca tanıyabilir miyiz?
Ben, Gülizar Tekin. Evliyim ve 

Konya'nın toprakları üzerinde kök 
salmış biriyim. Hayatımın anlamını 
eşimde ve iki muhteşem çocuğum-
da buldum. Çocuklarımın gülüşleri, 
meraklı soruları ve başarıları beni 
her zaman mutlu ediyor ve beni 
daha iyi bir insan olmaya teşvik 
ediyor. Onlarla birlikte vakit geçir-
mek, hayatın ne kadar kıymetli ol-
duğunu hatırlatıyor ve her anı de-
ğerli kılmam gerektiğini öğretiyor. 
Konya, benim için sadece bir şehir 
değil, aynı zamanda kültürümün 
ve köklerimin derinliklerinde yatan 
bir miras. Burada büyüdüm, bura-
da hayallerimi kurdum ve burada 
sevdiklerimle paylaştım. Konya'nın 
insanları sıcakkanlı ve misafirper-
verdir; bu şehirde her zaman bir 
dostluk, bir dayanışma duygusu 
vardır. Hayatımın her anında ailem 
ve işim arasında bir denge kurmaya 
çalışıyorum. Çocuklarımla, ailemle 
geçirdiğim her an, bana sevgi ve 
öğretiyle dolu bir yaşamın ne kadar 
kıymetli olduğunu hatırlatıyor. Aynı 
zamanda iş yaşamında da aktif bir 
rol oynuyorum; çalışma hayatım 
benim için hem kişisel gelişim hem 
de aileme daha iyi bir gelecek sağ-
lama adına önemli bir alan. Günlük 
yaşantımda basit mutluluklara de-
ğer veren, doğaya ve kültüre saygılı 
biriyim.  Boş zamanlarımda kitap 
okumayı, doğa yürüyüşlerini ve el 
işlerini seviyorum. Bu aktiviteler 
beni ruhen besler ve hayata olan 
bağlılığımı güçlendirir. Sonuç ola-
rak, ben Gülizar Tekin; sevgi dolu bir 
aile hayatının, kültürel zenginliğin 
ve kişisel gelişimin değerini bilen bir 
kadınım. Hayatın sunduğu her anı 
dolu dolu yaşamayı ve sevdiklerimle 
birlikte her günü değerli kılmayı he-
defliyorum.

 İş hayatınıza nasıl ve kaç yaşın-
da başladınız?

Hayatımın büyük bir kısmını iş 
dünyasında geçirdim ve bu serüve-
ne çok küçük yaşlarda adım attım. 
İş hayatına erken başlamam, beni 
birçok farklı sektörde deneyim ka-
zanmaya ve kendimi geliştirmeye 
yönlendirdi. İlk iş deneyimlerim-
den biri, tezgahtarlık oldu. Bu iş, 
müşteri ilişkileri konusunda sağlam 
bir temel oluşturmama yardımcı 
oldu. Satış becerilerimi geliştirme 

ve insanlarla iletişim kurma yete-
neğimi artırma fırsatı buldum. Her 
gün farklı insanlarla karşılaşmak ve 
onların ihtiyaçlarına çözüm bulma 
süreci, benim için gerçek bir öğren-
me deneyimi oldu. Garsonluk ise za-
man yönetimi ve hızlı karar verme 
becerilerimi güçlendirdi. Yoğun ve 
dinamik bir ortamda çalışmak, stres 
yönetimi konusunda da beni olgun-
laştırdı. Aynı zamanda ekip çalış-
ması ve işbirliği yapma yeteneğimi 
de geliştirdim. Pazarlama alanında 
çalışmak ise yaratıcı düşünme ve 
stratejik planlama yeteneklerimi ar-
tırdı. Ürün ve hizmetleri nasıl daha 
etkili bir şekilde tanıtabileceğimi 
öğrenerek, iş dünyasının dinamikle-
rini daha iyi anladım. Müşteri odaklı 
düşünme becerilerim de bu süreç-
te önemli ölçüde güçlendi. Küçük 
yaşlarımdan itibaren iş disiplini ve 
sorumluluk duygusunu öğrenmek, 
benim için çok değerli bir deneyim 
oldu. Bu süreçte, hem işletme yö-
netimi hem de müşteri ilişkileri ko-
nusunda önemli bilgiler edindim. 
Daha sonra genç yaşta farklı iş alan-
larında çalışma fırsatı buldum. Her 
bir iş deneyimi, beni yeni insanlarla 
tanıştırdı, farklı kültürleri ve iş yapış 
biçimlerini öğrenmeme olanak sağ-
ladı. Çalıştığım her işte, sorumluluk 
almak, zaman yönetimi ve prob-
lem çözme becerilerimi geliştirdim. 
Özellikle genç yaşta iş hayatına 
atılmak, benim için hedefler koyma 
ve bu hedeflere ulaşma konusunda 
büyük bir motivasyon kaynağı oldu. 
Her iş deneyimim, kariyerimde bir 
sonraki adımı planlamamda ve he-
deflerime doğru ilerlememde kritik 
bir rol oynadı. Bugün, iş hayatına 
erken başlamanın bana kazandır-
dığı özgüven ve kararlılıkla ilerliyo-
rum. Gelecekte de iş dünyasında 
başarılı olmak ve yeteneklerimi en 
üst seviyede kullanmak için çalış-
maya devam edeceğim. Sonuç ola-
rak, hayatın zorluklarıyla mücadele 
etmekten korkmayan, erken yaşta 
aldığı sorumluluklarla güçlenen ve 
her zaman ileriye doğru adım atan 
biriyim. Bu deneyimlerim, beni hem 
kişisel hem de profesyonel olarak şe-
killendiren önemli birer parça oldu.

 İşiniz hayaliniz miydi; sektöre 
başlangıcınızın bir hikayesi var mı?

Restoran açma hayali aslında 
başlangıçta eşimin kalbinde yatan 
bir tutkuydu. Ben ise her zaman 
yanında ve arkasında durdum, 
destek verdim. Yemek yapmayı ve 
yeni tatlar keşfetmeyi sevdiğimiz 
için birlikte bu tutkuyu gerçeğe dö-
nüştürmeye karar verdik.  Her kö-
şesinde bizim emeğimizin olduğu, 
zorluklarla dolu ama bir o kadar da 
keyifli bir yolculuk başlattık. Eşim-
le birlikte geçirdiğimiz her an, yeni 
tarifler denemek için geçirdiğimiz 
uzun saatler ve lezzetlerin peşinde-
ki tutkumuz bizi bu yola çıkarmıştı. 
İkimizin de bu projeye kattığı emek-
ler çok fazla; menüyü oluştururken 
birlikte fikir alışverişinde bulunduk, 
dekorasyonu seçerken ortak zevk-
lerimizi yansıttık.  İlk başta belki 
bir hayaldi ama azmimiz ve birlikte 
gösterdiğimiz çaba sayesinde ger-
çeğe dönüştü. Zaman zaman zor-

luklarla karşılaştık ama bu bize daha 
da güç kattı. Müşterilerimizin yüz-
lerinde gördüğümüz memnuniyet 
ve lezzetlerimizin beğenilmesi bize 
her şeye değdiğini hissettirdi. Bu 
restoran, sadece yemek sunmanın 
ötesinde bir hikaye anlatıyor. Bizim 
için önemli olan şeylerin öne çıktığı 
bir yer burası. Lezzetlerimizde, at-
mosferimizde ve misafirperverliği-
mizde bu değerleri görebileceksiniz. 
İşte bu yüzden restoranımız sadece 
yemek yenilecek bir mekan olmak-
tan çok, bizim birlikte başardığımız 
bir başarı hikayesi oldu.Bu yolcu-
lukta eşimin vizyonu ve tutkusu bizi 
ileriye taşıdı, benim desteğim ve 
katkımız ise her adımda yanında ol-
duğumu hissettirdi. İşte bu bir kadın 
olarak en büyük mutluluğum.

İş dünyasına giriş yaptığınız dö-
nemlerde hangi zorlukları yaşadı-
nız? bu zorlukları aşmak için neler 
yaptınız?

İş dünyasına giriş yaptığımız-
da, birçok zorlukla karşılaştık. Bu 
zorlukların üstesinden gelmek için 
adım adım ilerledik. İlk olarak, karşı-
laştığımız zorlukları belirledik. Örne-
ğin, pazar araştırması yapma, uygun 
ekip oluşturma, müşteri memnuni-
yeti, malzeme tedariği gibi.” Resto-
ran sektörü, yoğun rekabetin olduğu 
bir alan olarak bilinir. Yeni bir işlet-
me olarak piyasaya girmek ve var-
lığını sürdürmek zor olabilir. Bu du-
rumu aşmak için, benzersiz lezzetler 
sunmak veya hizmet sunumuyla 
öne çıkmak, hedef kitleye özgü me-
nüler oluşturmak önemlidir.  Malze-
me maliyetleri, personel giderleri ve 
kira gibi masraflar restoran işletme-
cileri için önemli birer faktördür. Bu 
zorluğu aşmak için, etkili bir maliyet 
yönetimi stratejisi geliştirmek, ve-
rimliliği artırmak ve israfı minimize 
etmek gereklidir.  Restoran işletme-
cileri için kalifiye personel bulmak 
ve onları motive etmek zor olabilir. 
Güçlü bir ekip oluşturmak için kap-
samlı bir işe alım süreci yürüttük, 
çalışanlarımızın uzmanlık alanla-
rına göre pozisyonlar belirledik ve 
etkili bir ekip oluşturduk. Personel 
eğitimine önem vermek ve çalı-
şanların memnuniyetini sağlamak 
önemlidir.  Restoran işletmeleri, 
sağlık standartları, hijyen kuralları 
gibi çeşitli mevzuat ve izinlerle kar-
şı karşıya kalabilir. Bu zorlukla başa 
çıkmak için, ilgili yasal düzenleme-

lere uyum sağlamak ve zamanın-
da gerekli izinleri almak gereklidir. 
Müşteri memnuniyeti kritik öneme 
sahiptir. Müşteri şikayetleriyle başa 
çıkmak ve sürekli olarak kaliteli hiz-
met sunmak önemlidir. Bu nedenle, 
geri bildirimleri dikkate almak ve 
sürekli olarak hizmet kalitesini iyi-
leştirmek gereklidir.  Malzeme te-
darikinde yaşanan gecikmeler veya 
kalite sorunları restoran işletmeleri 
için ciddi bir zorluk olabilir. Bu duru-
mu aşmak için güvenilir tedarikçiler 
seçmek, stok yönetimini iyi yapmak 
ve alternatif tedarik kaynaklarına 
sahip olmak önemlidir. Yeni bir res-
toran işletmesinin kendini tanıtması 
ve müşteri çekmesi zor olabilir. Etki-
li pazarlama stratejileri geliştirmek, 
dijital platformlarda varlık göster-
mek ve marka bilinirliğini artırmak 
için yaratıcı yöntemler kullanmak 
gereklidir. Markamızı tanıtmak ve 
müşteri kazanmak için dijital pazar-
lama kanallarını kullanarak geniş bir 
kitleye ulaşmayı başardık Restoran 
sektörü, hızla değişen teknolojik 
trendlere ayak uydurmak zorun-
dadır. Online sipariş sistemleri, re-
zervasyon uygulamaları ve dijital 
ödeme sistemleri gibi teknolojileri 
entegre etmek ve işletmeye entegre 
etmek gereklidir. Nakit akışı yöneti-
mi, vergi yükümlülükleri ve karlılık 
analizi gibi finansal konular her iş-
letme için önemlidir. Bu zorlukları 
aşmak için iyi bir finansal planlama 
yapmak, maliyetleri kontrol altın-
da tutmak ve profesyonel finansal 
danışmanlık almak gerekebilir. Bu 
zorluklarla başa çıkmak için ise  sağ-
lam bir iş planı oluşturduk, piyasa 
araştırması yaptık, rekabeti analiz 
ettik ve esneklik göstererek değişen 
koşullara uyum sağladık.  Ayrıca iş 
birliği de çok önemlidir. Hem iç eki-
bimizle hem de dış paydaşlarımızla 
güçlü ilişkiler kurduk. İş birliği sa-
yesinde daha etkili kararlar aldık 
ve süreçlerimizi daha verimli hale 
getirdik. Bu adımları takip ederek, 
karşılaştığımız zorlukların üstesin-
den geldik ve işimizi başarılı bir şe-
kildek devam ettiriyoruz. İş birliğine 
verdiğimiz önem, sürecin her aşa-
masında bize büyük avantaj sağladı. 
Süreç boyunca öğrendiklerimiz ve 
kazandığımız tecrübeler, gelecekte 
karşılaşabileceğimiz diğer zorluklar 
için bize yol gösterici olacak.

Kendinizi geliştirmek için hangi 

faaliyetleri yürütüyorsunuz- yürüt-
tünüz?

Daha başarılı olmak ve resto-
ranımızı daha ileriye taşımak için 
çeşitli faaliyetlerde bulunmaktayım. 
Bu süreçte, hem kişisel gelişimime 
hem de işletmemizin operasyonel 
ve müşteri memnuniyeti açısından 
gelişimine odaklanıyoruz. İşte bu 
doğrultuda gerçekleştirdiğim bazı 
önemli faaliyetler: İşletme yöneti-
mi ve pazarlama alanlarında çeşitli 
kurslar ve online eğitimler alarak 
bilgi ve becerilerimi sürekli güncel-
liyorum. Ayrıca, hijyen ve güvenlik 
konularında sertifikalar edinerek 
restoranımızın en yüksek standart-
larda hizmet vermesini sağlıyoruz. 
Müşteri geri bildirimlerini düzenli 
olarak topluyor ve değerlendiriyo-
ruz. Müşteri memnuniyetini ar-
tırmak için personelimizi müşteri 
hizmetleri konusunda eğitiyor ve 
geri bildirimler doğrultusunda sü-
rekli iyileştirmeler yapıyoruz. Sosyal 
medya platformlarını etkin bir şe-
kilde kullanarak restoranımızın gö-
rünürlüğünü artırıyoruz. Çevrimiçi 
rezervasyon ve inceleme sitelerinde 
aktif olarak yer alarak müşterileri-
mizle sürekli iletişim halinde olu-
yorum. Menümüzde düzenli olarak 
yenilikler yaparak müşterilerimizin 
ilgisini canlı tutuyoruz. Çalışanların 
eğitim ve gelişimine yatırım yapıyor 
ve iyi bir çalışma ortamı oluşturarak 
personel memnuniyetini artırıyoruz. 
Bu sayede, ekip içi uyumu ve verim-
liliği maksimum seviyeye çıkarıyo-
ruz. Diğer işletmeciler ve tedarik-
çilerle ağ kurarak bilgi ve deneyim 
alışverişinde bulunuyoruz. Düzenli 
kalite kontrol prosedürleri oluştu-
rarak restoranımızda en yüksek 
standartlarda hizmet sunulmasını 
sağlıyoruz. Tedarikçilerimizin kalite 
standartlarını sürekli olarak değer-
lendirerek müşteri memnuniyetini 
en üst seviyede tutuyoruz.  Kendi 
alanımda uzmanlaşmak ve sürekli 
gelişmek için çabalarımı sürdürme-
ye devam edeceğim.

İş dünyasında kadın erkek ara-
sında koşulların eşit olduğunu dü-
şünüyor musunuz?

Genel olarak, birçok araştırma ve 
rapor, dünya genelinde kadınların iş 
dünyasında erkeklerle eşit koşullara 
sahip olmadığını ortaya koymakta-
dır. Kadınlar, aynı işi yapan erkekler-
den genellikle daha az maaş alıyor 
ve üst düzey yönetici pozisyonlarına 
ulaşmakta zorlanıyor. "Cam tavan" 
denilen bir durum, kadınların kari-
yerlerinde belirli bir seviyenin ötesi-
ne geçmelerini engelliyor. Kadınlar, 
özellikle aile sorumlulukları nede-
niyle esnek çalışma saatlerine ihti-
yaç duyuyor. Ancak birçok iş yeri bu 
tür esneklikleri sunmuyor. Kadınlar, 
iş yerinde cinsiyet ayrımcılığına ve 
tacize maruz kalma riskiyle karşı 
karşıya.   Bazı bölgelerde, kadınlar 
eğitimde erkeklerle eşit fırsatlara 
sahip olamıyor, bu da iş dünyasında 
dezavantajlı duruma düşmelerine 
neden oluyor. Kadınlar, çocuk bakı-
mı ve ev işleri gibi aile sorumluluk-
larını da üstlendiği için iş ve aile ara-
sında denge kurmakta zorlanıyor. İş 
yerlerinde bu konuda yeterli destek 

bulunmuyor. Bu noktalar, iş dünya-
sında kadın ve erkeklerin neden eşit 
koşullara sahip olmadığını basit bir 
şekilde özetlemektedir. Kadınların iş 
hayatında karşılaştıkları bu zorlukla-
rı aşmak için daha fazla farkındalık 
ve değişim gerekmektedir.

Kendinizi iş dünyasında  ve 
çalışma prensibi olarak nasıl tarif 
edersiniz?

Restoran işletmeciliğinde misa-
fir memnuniyetini ve mükemmel-
liği ön planda tutan bir yaklaşıma 
sahibim. İş dünyasında yenilikçi 
çözümler üreten, detaylara önem 
veren ve her zaman yüksek stan-
dartları koruyan biriyim. Çalışma 
prensiplerim arasında dürüstlük, so-
rumluluk ve sürekli gelişim yer alır. 
Ekip çalışmasının gücüne inanır ve 
çalışanlarımıza ilham vererek, onları 
en iyi performanslarını göstermeleri 
için destekleriz. Müşteri odaklı bir 
yaklaşımla, misafirlerimizin her zi-
yaretlerinde unutulmaz bir deneyim 
yaşamalarını sağlamak bizim için 
esastır. İş ahlakım, müşteri mem-
nuniyeti ve sürdürülebilir başarıya 
dayanmaktadır. Bu prensiplerle, res-
toranımızın hem misafirlerimiz hem 
de çalışanlarımız için özel bir yer ol-
masını sağlamayı amaçlıyoruz.

İş hayatınızda gelecek ile ilgili 
hedefleriniz neler?

Gelecek hedeflerim, restora-
nımızın sunduğu hizmetlerin ka-
litesini sürekli olarak artırmak ve 
misafirlerimize daha da iyi bir de-
neyim sunmak etrafında şekilleni-
yor. Öncelikle, menümüzü sürekli 
olarak yenileyip geliştirmeyi ve mi-
safirlerimize her zaman taze, yara-
tıcı ve lezzetli seçenekler sunmayı 
planlıyoruz. Dijital dönüşüme daha 
fazla yatırım yaparak, rezervasyon 
ve müşteri geri bildirim sistemleri-
mizi geliştirmek istiyoruz. Misafir-
lerimizin restoranımızla olan etkile-
şimlerini kolaylaştırmak ve onların 
beklentilerini daha iyi anlamak için 
bu teknolojileri kullanmayı planlıyo-
rum. Ayrıca, sürdürülebilirlik konu-
suna daha fazla odaklanarak, çevre 
dostu uygulamaları restoranımızın 
her alanında hayata geçirmeyi he-
defliyorum. Enerji verimliliğini artır-
mak, atık yönetimini iyileştirmek ve 
yerel üreticilerle daha fazla iş birliği 
yapmak, bu alandaki önceliklerim 
arasında yer alıyor. Ekip arkadaş-
larımızın profesyonel gelişimlerini 
destekleyerek, onların yetenekleri-
ni ve motivasyonlarını artırmak da 
önemli bir hedefimiz. Eğitim prog-
ramları ve kariyer gelişim fırsatları 
sunarak, çalışanlarımızın kendilerini 
geliştirmelerine yardımcı olmak isti-
yoruz. Sonuç olarak, misafirlerimize 
benzersiz ve unutulmaz deneyim-
ler sunan, büyümeye ve gelişmeye 
devam eden bir restoran markası 
oluşturmayı hedefliyoruz. Hedefle-
rimizi gerçekleştirmek ve siz değerli 
misafirlerimize daha iyi hizmet sun-
mak için var gücümüzle çalışmaya 
devam ediyoruz. Sizleri de Konya 
Kebap Evi’nin eşsiz lezzetlerini ve 
samimi atmosferini deneyimlemeye 
davet ediyoruz. Herkesi restoranı-
mıza bekleriz!
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Hedefim unutulmaz bir işletme olmak 

Gülizar Tekin



HABER 8 23 OCAK 2025

Şehirde yağışlı bir hafta geçmesi 
beklenirken, mevsim normallerinin 
üzerinde seyreden sıcaklıklar yeni 
haftayla birlikte mevsim normal-
lerinin altına düşecek, sonrasında 
tekrar yükselecek. Uzmanlar, gece 
ve sabah saatlerinde pus ve yer yer 
sis hadisesi ile birlikte buzlanma gö-
rülebileceğinden sürücülere dikkatli 
olmaları konusunda uyarıda bulun-
du.

"GÜNDÜZ SICAKLIKLARI 8 İLE 10 
DERECE, GECE SICAKLIKLARI 

İSE 0 İLE EKSİ 2 DERECE DOLAYINDA 
SEYRETMEYE DEVAM EDECEK"
Yurdun alçak basınç merkezi 

ve buna bağlı cephesel sistemlerin 

yağışlı sistemin etkisi altına girdi-
ğini belirten Konya Meteoroloji 8. 
Bölge Müdürlüğü Bölgesel Tahmin 
Merkezi Teknik Şefi Hayati Alkan, 

“Bölgemizde bugün, aynı zamanda 
cumartesi günü de yağışlar görüle-
cek. Yağışlar genellikle yağmur, yük-
sek kesimlerde karla karışık yağmur 
ve kar şeklinde görülecek. Sıcaklık-
lar mevsim normallerinin üzerinde 
seyrediyor. Bu hafta 8 ile 10 derece 
bandında gündüz sıcaklıkları, gece 
sıcaklıkları ise 0 ile eksi 2 derece do-
layında seyretmeye devam edecek" 
dedi.

"CUMARTESİ GÜNÜ YİNE KONYA 
ÇEVRELERİNDE 

YAĞIŞLAR GÖRÜLECEK"
Yağışlara bakıldığı zaman uzun 

yıllar normallerinin yüzde 30 altın-
da olduğunu söyleyen Hayati Al-

kan, “Yağışlı günlerin dışında kalan 
günlerde, gece ve sabah saatlerinde 
buzlanma ve don olayı ile birlikte sis 
ve yer yer pus hadisesi meydana ge-
lecek. Bu yüzden vatandaşlarımızın 
ve sürücülerin özellikle dikkatli ve 
tedbirli olmasını tavsiye ediyoruz. 
Cumartesi günü yine Konya çev-
relerinde yağışlar görülecek. Özel-
likle Afyonkarahisar, Uşak, Isparta 
çevrelerinde de yüksek kesimlerde 
kar yağışı görülecek. Genellikle ya-
ğışlar yağmur şeklinde olduğunu 
söylemiştik ama bahsettiğimiz gibi 
yükseklerde kar şeklinde yağışların 
görülebileceğini söyleyebiliriz” şek-
linde konuştu.  nİHA

Şehirde hava sıcaklıkları son günlerde mevsim değerlerinin üzerinde seyrederken, 
uzmanlar bölgede yağmur ve yüksek kesimlerde kar yağışı tahmin edildiğini söyledi

Bereket gelecek
Derebucak’ta ve yeni Konya 

Antalya Kara yolunda kar yağışı 
etkili oluyor. Kar yağışı, Derebu-
cak’ın bazı dış mahallelerinde 
ve Beyşehir-Derebucak güzer-
gahlı yeni Konya Antalya Kara 
yolunda da etkili oldu. Kar yağışı 
dolayısıyla Gembos Ovası mev-
kiinde sürücülerin muhtemel 

bir kaza ihtimaline karşı dikkatli 
ve yavaş seyretmesi yönünde 
uyarılarda bulunuldu. Demirka-
pı Tüneli’nin Konya istikameti 
yönünde kar yağışı karayolları 
ekiplerini alarm durumuna ge-
çirirken, güzergahı ulaşıma açık 
tutabilmek için yoğun bir çalış-
ma yürütülüyor. n İHA

Akşehir Belediyesi, Türk Sanat 
Müziği’ne gönül veren vatandaş-
lar için yepyeni bir kültür ve sa-
nat projesine imza atıyor. Belediye 
Başkanı Dr. Ahmet Nuri Köksal’ın 
liderliğinde başlatılan proje kapsa-
mında Türk Sanat Müziği Koro ve 
Solo Çalışmaları için seçmeler ya-
pılacak

Seçmelere, Türk Sanat Müzi-
ği’ne ilgi duyan her yaştan vatan-
daş katılabiliyor. Müzik bilgisi veya 
deneyimi olan kişilerin yanı sıra, bu 
alana yeni ilgi duyan amatör katı-

lımcılar da projeye dahil olabilecek.
Akşehir Belediyesi’nin Türk Sa-

nat Müziği projesi, kültürel mirası 
yaşatmayı, vatandaşlar arasında 
sanata olan ilgiyi artırmayı ve şeh-
rin kültür-sanat alanındaki etkin-
liklerini zenginleştirmeyi amaçlı-
yor. Akşehir Kültür Merkezi’nde 
yapılacak seçmeler, sanata gönül 
veren bireyler için eşsiz bir fırsat 
sunuyor.

25 Ocak’ta Seçmeler, 27 
Ocak’ta Çalışmalar Başlıyor

Akşehir’de sanat rüzgârı es-

tirecek seçmeler, 25 Ocak 2025 
Cumartesi günü saat 13.30’da Ak-
şehir Kültür Merkezi’nde gerçekle-
şecek. Müzik yeteneklerini sergile-
mek isteyenler için fırsat sunan bu 
seçmelerin ardından, çalışmalara 
27 Ocak 2025’te başlanacak. Ka-
tılımcılar hem koro performansla-
rına hem de solo çalışmalara dahil 
olma şansı bulacak.

KÜLTÜREL DEĞERLERE 
SAHİP ÇIKILIYOR

Türk Sanat Müziği’nin, gele-
neksel kültürümüzün en önemli 

unsurlarından biri olduğunu belir-
ten Başkan Dr. Ahmet Nuri Kök-
sal, bu projeyle Akşehir’in sanatsal 
mirasını güçlendirmeyi amaçla-
dıklarını ifade etti. Başkan Köksal, 
“Türk Sanat Müziği, toplumumu-
zun ruhunu yansıtan eşsiz bir kül-
türel mirastır. Bu projeyle hemşeh-
rilerimizin bu değerli müzik türüne 
olan ilgisini artırmayı ve onların 
yeteneklerini ortaya çıkarmayı he-
defliyoruz. Tüm müzik tutkunlarını 
seçmelere davet ediyoruz” dedi. 
n HABER MERKEZİ

Yeni Konya-Antalya Kara 
Yolu’nda kar etkili oldu

Sanat müziği coşkusu başlıyor

Hayati Alkan

Aykent Ayakkabıcılar Sanayi Sitesi Toplu Yapı Yöneticiliği'nin Olağanüstü Kat Malikleri 
Kurulu Toplantısı 13.02.2025 Perşembe günü saat 13.30'da Fevzi Çakmak Mahallesi 
Aykent Ayakkabıcılar Sitesi Gökkuşağı Caddesi No:12 (Karatay Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi Konferans Salonu) Karatay Konya adresinde aşağıdaki gündem dâhilin 
de yapılacaktır.
Çoğunluk sağlanamadığı takdir de; 20.02.2025 Perşembe günü saat 13.30'da Fevzi 
Çakmak Mahallesi Aykent Ayakkabıcılar Sitesi Gökkuşağı Caddesi No:12 (Karatay 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Konferans Salonu) Karatay Konya adresinde aşağıdaki 
gündem dâhilin de yapılacaktır.
Kat Malikleri Kurulu Üyesine (İşyeri Sahiplerine) tebliğ olunur.

                                                                                               Aykent
                                                                                Ayakkabıcılar Sanayi Sitesi 
                                                                                                 Toplu Yapı Yöneticiliği    
GÜNDEM:
1. Açılış, Yoklama ve Divan Kurulu Seçimi,
2. Divan Kurulu'na Kat Malikleri Kurulu evrakını ve tutanaklarını imzalama yetkisi 
verilmesi,
3. 2023-2024 Yılları Yönetim Kurulu Faaliyet Raporu, 2023 - 2024 Yılları Denetim Kurulu 
Raporu ve 2023 - 2024 Yılları Gelir -Gider Hesaplarının (Kesin Hesap Raporlarının) 
okunması, incelenmesi ve onaylanması,
4. Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu'nun İbrası,
5. Site içerisinde bulunan ortak kullanım alanı olan ve geliri Aykent Cami’si giderlerinde 
kullanılan dükkânın (2025-2026 yılları) kirasının belirlenmesi ve karara bağlanması, 
6. Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu'nun huzur haklarının belirlenmesi ve karara 
bağlanması,
7. Yeni dönem (2025-2026 yılları) özel güvenlik aidatlarının belirlenmesi ve buna göre 
İşletme Projesi'nin oluşturulması ve karara bağlanması,
8. Yönetim Kurulu (3 Asil,3 Yedek) ve Denetim Kurulu (3 Asil, 3 Yedek) Seçimi,
9. Dilek, Temenniler ve Kapanış.

KAT MALİKLERİ KURULU 
(OLAĞANÜSTÜ GENEL KURUL) İLANI

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2160744

VASIFSIZ
BAY

ELEMANLAR
ALINACAKTIR

+90.332 239 11 12

•Görüşmeler şahsen, yüzyüze yapılacaktır.

Adres.: Konya Organize Sanayi Bölgesi 3. Sk. No:16/A
Selçuklu / Konya / Türkiye



Güçlü kemiklere sahip olmanın 
yalnızca genetik bir miras olma-
dığını belirten Uzm. Dr. Jalilova, 
ebeveynlerden bu süreçte aktif rol 
almalarını istedi; “Çocuklarınızın 
yeterli kalsiyum almasını sağlayın, 
D vitamini ile kemiklerini güçlen-
dirin. Çocuklarınızın dengeli ve 
çeşitli beslenmesi kadar işlenmiş 
gıdalar ve aşırı tuzlu yiyecekler-
den kaçınmaları da çok önemli” 
dedi, 6 altın öneride bulundu.

Acıbadem Kent Hastanesi 
Çocuk Endokrinoloji Uzmanı Dr. 
Arzu Jalilova sağlıklı bir yaşamın 
temellerinin erken yaşlarda atıl-
ması gerektiğine dikkat çekti. Bu 
temellerden birinin güçlü ve sağ-
lıklı kemikler olduğunu kaydeden 
Uzm. Dr. Jaliliova anne babalara 
çocuklarının kemik gelişimini des-
tekleyecek önerilerde bulundu. 
Uzm. Dr. Jalilova, bu önerileri “ 
yeterli kalsiyum alımı, D vitamini 
ile kemikleri güçlendirme, düzenli 
fiziksel aktivite, dengeli ve çeşitli 
beslenme, ekran süresini kısıtla-
ma, düzenli sağlık kontrolü” ola-
rak 6 başlıkta toplaydı.

ÇOCUKLUKTA KAZANILACAK KEMİK
SAĞLIĞI ÖMÜR BOYU FAYDA SAĞLAR

Kalsiyimun, kemiklerin temel 
yapı taşı olduğunu vurgulayan, 
çocukluk döneminde yeterli kal-
siyum alımının, ileride osteoporoz 
gibi ciddi sağlık sorunlarını önle-
meye yardımcı olacağını belirten 
Uzm. Dr. Jalilova, “Bilindiği gibi 
süt ve süt ürünleri, kalsiyum açı-
sından en zengin kaynaklardandır. 
Ancak, bazı çocuklar süt tükete-
meyebilir. Bu çocuklar için badem, 
brokoli, tofu gibi bitkisel kaynaklar 
veya kalsiyumla zenginleştirilmiş 
içecekler tercih edilebilir. Bunun 
yanı sıra, çocuğun beslenme düze-
nine kalsiyum emilimini artıran D 
vitamini kaynaklarını da dahil et-

mek önemlidir. D vitamini, kalsi-
yumun kemiklerde etkili bir şekil-
de kullanılmasını sağlar. Çocuklar, 
güneş ışığı sayesinde vücutlarında 
doğal olarak D vitamini üretebilir-
ler. Bu nedenle, onları sabah saat-
lerinde kısa süreliğine açık havaya 
çıkarmak oldukça faydalıdır. Gü-
neşten yeterince faydalanamayan 
çocuklar için somon, yumurta sa-
rısı ve D vitamini takviyeleri al-
ternatif olarak değerlendirilebilir. 
Gerektiğinde doktorunuza danışa-
rak eksikliği gidermek için destek 
alabilirsiniz.” diye konuştu.

SAĞLIKLI KEMİK SAĞLIĞI GELİŞİMİ
İÇİN GÜNDE 1 SAAT HAREKET
Kemiklerin güçlenmesi ve ge-

lişmesi için hareketin şart oldu-
ğunu hatırlatan, çocukların, aktif 
oldukları sürece kemik yapıları 
güçleneceğini ifade eden Uzm. Dr. 
Jalilova, “Özellikle yürüyüş, koşu, 
zıplama gibi ağırlık taşıyan egzer-
sizler, kemik yoğunluğunu artırır. 
Çocuğunuzun fiziksel aktiviteye 
katılımını teşvik etmek, hem ke-
mik sağlığı hem de genel sağlık 
açısından büyük önem taşır. Ço-
cuklarınızın en az 1 saat boyunca 
aktif olmalarını sağlamak, sağlıklı 
kemik gelişimi için ideal bir süre-
dir.” dedi. Jalilova çocukların den-
geli ve çeşitli beslenmelerinin ke-
mik sağlığı açısından önemine de 
dikkat çekti, şöyle konuştu: “Kal-
siyum ve D vitamini haricinde, 
kemik sağlığını destekleyen birçok 
besin ögesi daha vardır. Protein, 
magnezyum, fosfor, çinko ve vi-
tamin K, sağlıklı kemik gelişimi 
için gereklidir. Çocuklarınızın bes-
lenme düzeninde sebze, meyve, 
tam tahıllar, yağsız proteinler ve 

sağlıklı yağların dengeli bir şekilde 
yer almasına özen gösterin. Ayrı-
ca, işlenmiş gıdalar ve aşırı tuzlu 
yiyeceklerden kaçınmak, kemik 
sağlığını olumsuz etkileyebilecek 
durumların önüne geçer.”

EKRAN SÜRESİNİ KISITLAYIN
Uzm. Dr. Arzu Jalilova, günü-

müzde çocukların, giderek artan 
bir süreyi ekran başında geçirdi-
ğini, uzun süreli hareketsizliğin 
kemik gelişimini olumsuz yönde 
etkileyebildiğini söyledi. Çocuk-
ların ekran başında geçirdikleri 
sürenin sınırlandırılmasını önerip 
daha aktif olmaları için anne ba-
baların çaba göstermesi gerekti-
ğini kaydeden Jalilova, “Açık hava 
oyunları, spor aktiviteleri ve ailece 
yapılan yürüyüşler, hem fiziksel 
hem de zihinsel sağlık için son 
derece faydalıdır.” dedi. Kemik 
sağlığının, düzenli doktor kont-
rolleri ile izlenmesi gerektiğini de 
vurgulayan Dr. Jalilova, sözlerini 
şöyle tamamladı: “Büyüme sü-
recinde olan çocuklarda, herhan-
gi bir besin eksikliği ya da sağlık 
sorunu erken teşhis edilerek mü-
dahale edilebilir. Bu kontroller sı-
rasında doktorunuz, çocuğunuzun 
beslenme ve yaşam tarzı alışkan-
lıkları hakkında da size özel öne-
rilerde bulunabilir. Sonuç olarak, 
çocukluk döneminde atılan doğru 
adımlar, kemik sağlığı açısından 
bir ömür boyu sürecek faydalar 
sağlar. Ebeveyn olarak, çocukla-
rınızın güçlü ve sağlıklı kemikle-
re sahip olmaları için bu önerileri 
hayatınıza dahil etmeniz, onlara 
sağlıklı bir gelecek armağan et-
mek anlamına gelir. Unutmayın, 
sağlıklı kemikler, aktif bir yaşamın 
ve hastalıklardan uzak bir gelece-
ğin anahtarıdır. Sağlıklı kemikle-
rin temellerini bugünden atmaya 
başlayın.” n İHA

Uzm. Dr. Arzu Jalilova, çocukluk döneminde kemik sağlığına yapılacak yatırımın hem büyü-
me sürecinde hem de ileri yaşlarda pek çok sağlık sorununun önüne geçebileceğini söyledi

Çocukların kemik 
sağlığı için öneriler

Uzm. Dr. Arzu Jaliliova

Diyarbakır Memorial Hasta-
nesi Dicle Şubesi Çocuk Sağlığı 
Hastalığı Uzmanı Prof. Doktor 
Mustafa Taşkesen, domuz gri-
binin aralık ayının başında baş-
layıp ocak ayında pik yaptığını 
söyledi.

Diyarbakır Memorial Hasta-
nesi Dicle Şubesi Çocuk Sağlığı 
Hastalığı Uzmanı Prof. Doktor 
Mustafa Taşkesen, mevsimsel 
gribin yoğun geçtiği bu dönem-
de çocuklu ailelere uyarılarda 
bulundu. Prof. Dr. Taşkesen, 
havaların soğuması ile başlayan 
mevsimsel gribin, halk arasında 
bilinen ismi ile domuz gribinin 
aralık ayının başında başlayıp 
ocak ayında pik yaptığını söyle-
di. Vatandaşların nezle ile gribi 
karıştırdığını ikisinin birbirinden 
farklı hastalıklar olduğunu dile 
getiren Prof. Dr. Taşkesen, ''Nez-
le, burun akıntısı, hapşırık gibi 
günlük hayatta işimizi çok et-
kilemeyen, hayatımızı çok etki-
lemeyen, bizi yatağa yatırmaya 
neden olmayan bir çoğumuzun 
geçirdiği basit enfeksiyondur, 
ama grip öyle değil, grip çok 
daha ağır. Grip gerçekten va-
tandaşları işinden ediyor. Birkaç 
gün yatağa bağımlı hale getire-
biliyor. Çok ciddi yüksek ateş, 
kas ağrıları, bulantı, kusma, is-
hal yapabiliyor ve geçirdiğimiz 
korona virüs hastalığından çok 
daha ağır olabiliyor bazı durum-
larda'' dedi.

Prof. Dr. Taşkesen, kalaba-
lık ortamlarda maske takılması 
gerektiğini vurgulayarak, bu 
hastalığı önlemenin en önemli 
iki yolunun olduğunu dile getir-
di. Prof. Dr. Taşkesen ''Birincisi 
aşı, bu aşıyı özellikle her yıl ey-
lül veya ekim ayında yapmamız 
gerekiyor. Mevsimsel grip has-

talığına karşı aşılanırsak eğer 
koruyucu olma ihtimali yüksek 
oluyor. Bir diğeri de kalabalık 
ortamlardan, el yıkama, hijye-
ne dikkat edilmesi. Hastane acil 
başvuruları çok fazla oluyor, bu 
konuda da aileleri uyarmak is-
tiyorum. Mesela çocuğun hafif 
ateşi var bunun için acile gel-
diğinizde, acillerde de maalesef 
hasta popülasyonu olduğu için 
gereksiz başvurularda aslında 
size yeni bir enfeksiyon kapma-
sını veya hastalığınızın daha ağır 
geçirmenize yol açabiliyor'' diye 
konuştu.

''ANTİBİYOTİK, HASTALIĞIN 
İYİLEŞME SÜRESİNİ UZATIYOR''

Bazı risk gruplarının olduğu-
na değinen Prof. Dr. Taşkesen, 
"Gereksiz antibiyotik kullanı-
mından vazgeçin. Mevsimsel 
grip yaşayan vatandaş antibiyo-
tik kullandığında hiçbir faydası 
yok hatta hastalığının iyileşme 
süresini uzatıyor. 6 aydan büyük 
tüm herkese düzenli bir şekilde 
her yıl aşı olabilir. 6 aydan bü-
yük her çocuğa yetişkin gibi aynı 
dozda yapıyoruz. Sadece 9 yaş 
altı çocuklarda eğer ilk kez yapı-
lıyorsa, iki doz şeklinde birer ay 
aralıklarla yapıyoruz'' şeklinde 
konuştu.  n İHA

Halk Sağlığı ve Denetim 
Şube Müdürü Uzman Dr. Bahar 
Gülcay Çat, son günlerde üst so-
lunum yolu enfeksiyonlarının pik 
yaptığını belirterek, Covid-19, 
influenza ve mevsimsel üst so-
lunum yolu enfeksiyonlarının bir 
arada yayılmasının, halk sağlı-
ğını tehdit ettiğini söyledi. Va-
tandaşları daha dikkatli olmaya 
çağıran Çat, maske kullanımı, 
dikkatli beslenme ve sosyal izo-
lasyon gibi konularda uyarılarda 
bulundu.

Mersin Büyükşehir Belediye-
si Sağlık İşleri Dairesi Başkan-
lığına bağlı Halk Sağlığı ve De-
netim Şube Müdürü Uzman Dr. 
Bahar Gülcay Çat, son dönemde 
üst solunum yolu enfeksiyonları-
nın pik yaptığına dikkat çekerek, 
vatandaşları bu dönemde daha 
dikkatli olmaya çağırdı. Özellikle 
Covid-19, influenza ve mevsim-
sel üst solunum yolu enfeksiyon-
larının bir arada yaygınlaştığını 
belirten Dr. Çat, bu 3 virüsün bir 
arada bulunmasının, halk sağlığı 
açısından tehdit oluşturduğunu 
kaydetti. Acil servislerde de bu 
tür şikayetler nedeniyle yoğun-
luk yaşandığını ifade eden Çat, 
"Şu an hem Covid-19 virüsü, 
hem influenza, hem de mevsim-
sel üst solunum yolu enfeksiyo-
nu virüsleri yaygın bir şekilde 
görülüyor. Bazı literatürlerde de 
bu kombo virüs şeklinde tanım-
lanıyor. Bu virüslerin bir arada 
olması, yüksek ateş, öksürük, 
boğaz ağrısı ve kas-eklem ağrıla-
rı gibi şikayetlere yol açıyor" dedi

"KAPALI ALANLARIN SIK 
SIK HAVALANDIRILMALI"

Kış aylarında daha fazla vakit 
geçirilen kapalı alanlarda dikkat 
edilmesi gerekenlere değinen 
Çat, "Kapalı alanların sık sık ha-
valandırılması ve sosyal mesafe-
ye dikkat edilmesini öneriyoruz. 
Özellikle kalabalık alanlara gire-

ceksek, maske kullanımı salgın 
döneminde özellikle çok önemli 
ve çok etkin bir yöntem. Bes-
lenmemize çok ciddi anlamda 
dikkat etmemiz gerekiyor. Ba-
ğışıklığı yüksek tutan portakal, 
mandalina gibi C vitamini yük-
sek mevsim yiyeceklerini tüket-
meyi öneriyoruz" diye konuştu.

KRONİK HASTALIKLARI OLANLAR, 
YAŞLILAR VE ÇOCUKLAR 
MUTLAKA KORUNMALI

Hastalık belirtileri gösteren 
kişilerin mutlaka aile hekimi veya 
bir sağlık kuruluşuna başvurma-
sı gerektiğini belirten Uzm. Dr. 
Çat, "Özellikle kronik hastalığı 
olanlar ve çocuk yaş grubunda-
kilerin korunmasını öneriyoruz. 
Çünkü bu kişilerde enfeksiyonlar 
ev istirahat ile tedavi olabilecek-
ken tansiyon, şeker, kanser gibi 
bağışıklık sistemini sıkıntıya so-
kan hastalıklara sahip olanlarda 
hastaneye yatış gerekebiliyor" 
dedi. Ayrıca evde virüs kapan bir 
kişi varsa, özellikle kronik has-
talığı bulunanlar, yaşlı bireyler 
ve çocuklar için sosyal mesafeye 
dikkat edilmesi gerektiğine dik-
kat çeken Çat, "Kendimizi izole 
etmeyi, onların yanına girmemiz 
gerektiği zamanlarda da mutlaka 
maske kullanmayı öneriyoruz" 
şeklinde uyarılarda bulundu.   
n İHA
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Manisa Şehir Hastanesi'nde 25 Ara-
lık 2024 tarihinde açılışı yapılan ve ocak 
ayının başından beri hizmet vermeye 
başlayan Geleneksel ve Tamamlayıcı 
Tedavi Merkezinde güvenilir ve bilimsel 
temellere dayanarak uygulanan tedavi 
hastalardan ilgi görüyor.

Manisa Şehir Hastanesi GETAT 
hekimlerinden Prof. Dr. Ender Gedik, 
“GETAT Merkezi'nde Uzm. Dr. Ayşegül 
Solmaz Tuncer ve Uzm. Dr. Fatoş Polat 
ile birlikte üç hekim olarak hizmet ve-
riyoruz. Geleneksel ve Tamamlayıcı tıp 
tedavileri nedir dersek aslında kökenle-
ri çok eski çağlarda aldığını görüyoruz. 
Normal tıbbi tedavilerin yanı sıra ta-
mamlayıcı ve kökeni yüzlerce yıl önce-
sine dayanan tedavilerdir. Akupunkturu 
ele alacak olursak Çin'de başlayan bir 
süreci görüyoruz. Daha sonra Avrupa'da 
ve Amerika'da şekil değiştirip daha fiz-
yolojik temellere gittiğini görmekteyiz. 
Aynı zamanda da kupa tedavisi gibi kök-
leri bizim tarihi genlerimizde olan diğer 

tedaviler bulunmaktadır." dedi.
"BİLİMSEL TEMELLER ÜZERİNDE 

TEDAVİ UYGULANIYOR"
Yapılan tedavilerin normal 

tedavilerle birlikte değerlendiri-
lebilir aynı zamanda da tamam-
layıcı özelliği ile ilaçlara ya da 
ameliyatlara ya da tedavilerde 

yanıtsız kalan durumlar için çö-
züm olabildiğini kaydeden Prof. 
Dr. Gedik, "Hastanemizin farkı, 
tamamen güvenli bir ortamda 
bu tedavileri sürdürebilmemiz 
ve bilimsel temelleri olan bir 
şekilde yapmamızdır. Neler ya-
pıyoruz dersek, başta Ozon te-
davisi, Mezoterapi, Proloterapi, 
Hipnoz, Akupunktur gibi teda-
vileri yapmaktayız ve bir süre 
sonra Kupa tedavisiyle beraber 
bunların genişleyerek gidece-
ğini söyleyebiliriz. Bu anlamda 
hem ilimize hem de yakın çevre 
illere hizmet vermeyi düşün-
mekteyiz. Şuan için sistemimiz 
randevu açısından merkezimize 
gelip değerlendirme şeklinde 
yapılabilmekte bu anlamda tek-
rardan hayırlı uğurlu olmasını 
diliyorum. Bu konuda çalışan 
herkese başarılar diler, hastala-
rımıza şifa diliyorum.”  n İHA

‘Domuz gribi ocak ayı 
ile birlikte pik yapıyor’

Üst solunum yolu 
enfeksiyonları arttı

Geleneksel ve tamamlayıcı tıp tedavileri bilimsel yapılıyor

Prof. Dr. Mustafa Taşkesen



SPOR - 310 23 OCAK 2025

Karatay Belediyesi tarafından 
sporseverlerin hizmetine sunulan 
ve Konya’nın en büyük kapalı te-
nis kortu ünvanını taşıyan Karatay 
Tenis Kortu, tenis tutkunlarının 
buluşma noktası haline geldi. Tesis 
modern yapısı ve geniş olanaklarıy-
la dikkat çekiyor. Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, tesisin Kon-
ya’ya ve Karatay’a değer kattığını 
belirterek; “Karatay’ı her alanda 
olduğu gibi spor alanında da ileri 
taşımaya kararlıyız” dedi. Karatay 
Belediyesi Tenis Kortu sporsever-
lerin büyük beğenisini kazandı. Te-
sis, modern tasarımı, uluslararası 
standartlardaki özellikleri ile tenis 
tutkunlarının yeni adresi haline 
geldi. Ulubatlıhasan Mahallesi’nde 
bulunan tesisin içerisinde uluslara-
rası standartlara uygun üç adet te-
nis kortunun yanı sıra soyunma ve 
dinlenme odaları, ziyaretçilerin ke-
yifli zaman geçirebileceği bir kafe-
terya ve teras alanı yer alıyor. Tesis, 
sporseverlere hem konforlu hem 
de modern bir deneyim sunarken, 
kortlar ise hem profesyonel hem de 
amatör sporcular için uygun bir alt-

yapıya sahip.
‘SPORU İLÇEMİZİN MERKEZİ YAPMA 
VİZYONUMUZLA YATIRIMLARIMIZI 

HAYATA GEÇİRİYORUZ’
Başkan Hasan Kılca, tenise 

ilgi duyan vatandaşların Kara-
tay Tenis Kortu’na gösterdiği 
yoğun ilgiden dolayı yaşadığı 
mutluluğu dile getirerek; Ka-
ratay’ı sporun merkezi yapma 

vizyonunu gerçekleştirme yo-
lunda önemli adımlar attıkla-
rını belirtti. Hasan Kılca; “Ka-
ratay Belediyesi olarak spora 
ve sportif faaliyetlere büyük 
önem veriyoruz. Bu noktada 
Kapalı Tenis Kortumuz ilçemi-
ze kazandırdığımız yeni nesil 
spor merkezlerinden bir tane-
si oldu ve kısa sürede sporse-
verlerin gözdesi haline geldi. 
Tenis kortumuzun kısa sürede 
bu kadar ilgi görmesi, doğru 
yolda ilerlediğimizin bir gös-
tergesidir. Tesisimiz, yalnızca 
bir spor alanı değil, aynı za-
manda hemşehrilerimizin bir 
araya gelerek sosyalleştiği, ke-
yifli vakit geçirdiği bir merkez 
konumunda. Vatandaşlarımızın 
kaliteli zaman geçirmesi, spor 
yapması ve bu güzel ortamdan 
faydalanması bizim için çok 
değerli. Tüm hemşehrilerimi-
zi bu güzel tesisimize davet 
ediyorum. Karatay, sporun ve 
sağlıklı yaşamın merkezi olma-
ya devam edecek” açıklamala-
rında bulundu. n AA

Eskişehirli master atlet Bahar Sezer, 2 yılda 3'ü uluslararası organizasyonda olmak üzere 48 madalya kazandı. 
Spora küçük yaşlarda başlayan Bahar Sezer, judo ve aikido branşlarında lisanslı sporcu olarak kariyerine yön verdi 

Kadın master atlet, 2 
yıla 48 madalya sığdırdı

Almanya ekibi Borussia 
Dortmund'da teknik direk-
tör Nuri Şahin'in görevine 
son verildi. Borussia Dort-
mund Kulübü, yaklaşık 7 
aydır teknik direktörlük 
görevini üstlenen Nuri Şa-
hin ile yolların ayrıldığını 
duyurdu. Bu sezon Nuri Şa-
hin yönetiminde beklenen 
performansı gösteremeyen 
Borussia Dortmund, son 
olarak UEFA Şampiyonlar 
Ligi'nde İtalya ekibi Bolog-
na'ya 2-1 yenilerek tüm 
kulvarlarda art arda 4. mağ-
lubiyetini yaşadı. Almanya 

1. Futbol Ligi'nde (Bundes-
liga) üst üste 3 maç kaybe-
den Borussia Dortmund, 18 
hafta sonunda 25 puanda 
kalarak 10. sıraya kadar ge-
riledi. UEFA Şampiyonlar 
Ligi'nde 7 haftada 12 puanla 
13. sırada yer alan Borussia 
Dortmund, Almanya Kupası 
2. turunda ise Wolfsburg'a 
elendi. Futbolculuk döne-
minde Borussia Dortmund 
ile 2011'de Bundesliga'yı ve 
2017'de Almanya Kupası'nı 
kazanan Nuri Şahin, 2013'te 
ise UEFA Şampiyonlar Li-
gi'nde final oynadı. Teknik 

direktörlüğe Antalyaspor'da 
adım atan 36 yaşındaki 
çalıştırıcı, 2021-2023 yıl-
larında takımın başında 
yer aldı. Nuri Şahin, Bo-
russia Dortmund'da Aralık 
2023'te yardımcı antrenör, 
Haziran 2024'te ise 3 yıllık 
sözleşmeyle teknik direk-
tör olarak göreve getirildi. 
Açıklamada görüşlerine yer 
verilen kulübün spor direk-
törü Lars Ricken, takımın 
mevcut performansından 
sonra bu kararı almak zo-
runda kaldıklarını belirte-
rek, "Nuri Şahin'i ve çalış-

malarını gerçekten takdir 
ediyoruz. Uzun bir iş birliği 
bekliyorduk ancak üst üste 
4 yenilgi, son 9 maçta alı-
nan tek galibiyet ve Bun-
desliga'da 10. olmamız ne-
deniyle mevcut durumda 
sportif hedeflerimize ulaşa-
bileceğimize olan inancımı-
zı kaybettik. Bu karar kişisel 
olarak beni de üzüyor ama 
Bologna maçından sonra ar-
tık kaçınılmazdı. Maalesef 
Borussia Dortmund'un bu 
sezonki sportif hedeflerinin 
hakkını veremedik." ifadele-
rini kullandı. n SPOR SERVİSİ

Nuri Şahin ile yollar ayrıldı

MKE Ankaragücü Kulübü, 
İlhan Cavcav'ı andı

Gençlik Kampları yeni yılda 
43 noktada kapılarını açtı

MKE Ankaragücü 
Kulübü, Gençlerbirliği 
Kulübünün eski baş-
kanı İlhan Cavcav'ın 
vefatının 8. yılı ne-
deniyle anma mesajı 
paylaştı. Sarı-laci-
vertli kulüpten yapılan 
açıklamada, "Genç-
lerbirliği Spor Kulübü 
Onursal Başkanı İlhan 
Cavcav'ı vefatının se-
kizinci yılında saygı 
ve rahmetle anıyo-
ruz." denildi. Türk fut-
bolunun efsane baş-
kanlarından biri olan 
İlhan Cavcav, 37 yıl 
Gençlerbirliği'ne baş-
kanlık yapmıştı. n AA

Gençlik ve Spor Bakanlığı (GSB) 
tarafından her yıl ücretsiz düzenle-
nen gençlik kampları, 2025'te 43 
kamp merkezinde faaliyetlere baş-
ladı. Bakanlıktan yapılan açıklamaya 
göre, GSB Gençlik Hizmetleri Genel 
Müdürlüğü tarafından gençlerin 
kişisel ve sosyal gelişimlerine katkı 
sağlamak amacıyla organize edilen 
program, bu yıl 5 bin 72 kişinin ka-
tılımıyla start aldı. Kış, ilkbahar, yaz 
ve sonbahar olmak üzere 4 döne-
me ayrılan 2025 yılı gençlik kamp-
larında, toplam 42 bin 364 gencin 
ağırlanması planlanıyor. Yazın ya-
pılacak doğa ve deniz kamplarına 
ise 50 bine yakın gencin katılması 
ön görülüyor. Gençlik kamplarına 
ek olarak kariyer ve motivasyon 
kampları, medeniyet, tarih ve kültür 
kampları ile bilim kampları düzen-
leniyor. Bu programlar, gençlerin 
kişisel gelişimlerini desteklemenin 
yanı sıra sosyal farkındalıklarını ar-
tırmayı amaçlıyor.

2025'İN YENİLİĞİ: 
TEMEL YAŞAM BECERİLERİ 

ATÖLYELERİ
Gençlerin günlük yaşamların-

da ihtiyaç duyabilecekleri becerileri 
kazanmalarını sağlamak için hayata 
geçirilen Temel Yaşam Becerile-
ri Atölyeleri, pilot olarak seçilen 5 
gençlik kampında uygulamaya alın-
dı. Antalya Alaaddin Keykubat, İs-
tanbul Marmaracık Şehit Halil Kan-
tarcı, Kastamonu Yolkonak, Mersin 
Mehmet Akif Ersoy ve Manisa Kula 
gençlik kampları, bu yenilikçi prog-
ramın pilot uygulama alanları olarak 
belirlendi.

Eğitim kapsamında gençlere; 
çadır kurma, basit yemek yapma ve 
tesisat bilgisi gibi temel beceriler, ilk 
yardım uygulamaları ve temel afet 
bilgisi gibi sağlık becerileri, elektrik 
ve su tesisatına yönelik temel bilgi-
ler gibi teknik beceriler, bahçe bakı-
mı ve çevre dostu uygulamalar gibi 
çevre bilincini artırıcı yeşil beceriler 
kazandırılacak. Gençlik Hizmetleri 
Genel Müdürlüğü yetkilileri tarafın-
dan pilot uygulama sonuçları analiz 
edilecek ve 2025 yaz dönemine ka-
dar Temel Yaşam Becerileri Atölye-
leri'nin ülke genelindeki 43 gençlik 
kampında yaygınlaştırılması sağla-
nacak. n AA



Türkiye Voleybol Federas-
yonu bünyesinde il temsilci-
si olarak yıllardır büyük bir 
özveriyle görev yapmış olan 
Mustafa Tarman görevini Si-
nan Kabak’a devretti. Tür-
kiye Voleybol Federasyonu 
Merkez Hakem ve Gözlemci 
Kurulu Genel Sekreteri, eği-
timci Meral Taşpınar sosyal 
medya hesabından duyurdu. 
Taşpınar, “ Türkiye Voleybol 
Federasyonu bünyesinde il 
temsilcisi olarak yıllardır bü-

yük bir özveriyle görev yap-
mış olan Mustafa Tarman’a, 

voleybola yaptığı katkılar ve 
değerli hizmetlerinden dola-

yı en içten teşekkürlerimizi 
sunarız. Bu bayrağı devra-
lan yeni il temsilcimiz Sinan 
Kabak’a ise hayırlı olsun di-
leklerimizi iletir, görevinde 
başarılar dileriz. Türk vo-
leybolunun yükselen başarı 
grafiğinde hep birlikte yeni 
adımlar atacağımıza inanı-
yoruz. Teşekkürler Mustafa 
Tarman, hoş geldin Sinan 
Kabak!” ifadelerini kullan-
dı.”  

n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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Konya Voleybol Il Temsilcisi Sinan Kabak oldu

Astım hastalığından kurtul-
mak için 5 yıl önce spora baş-
lamak isteyen Ela Nur Gümüş, 
muaythai yapmaya karar verdi. 
Ela Nur, antrenörü Yahya Gey-
lani ile çalışmalara başladıktan 
sonra sporun sağlığına iyi geldi-
ğini görünce muaythaiye devam 
etti. Zamanla kendini geliştiren 
ve hastalığının hafiflediğini fark 
eden Ela Nur, şampiyonalara 
hazırlanmaya başladı. Uluslara-
rası turnuvalarda 7 birincilik ve 
2 ikincilik kazanan genç sporcu, 
ulusal organizasyonlarda ise 2 
Türkiye ikinciliği ve 4 üçüncülük 
elde etti. Muaythaide toplam 15 
madalyası bulunan Ela Nur Gü-
müş, bu yıl milli takıma seçile-
rek ülkesini en iyi şekilde temsil 
etmek için hazırlıklarına devam 
ediyor. Ela Nur Gümüş, hasta-
lığını hafifletmek için başladı-
ğı muaythaide güzel başarılara 
imza attığını söyledi. Sporun 
kendisine çok önemli katkıları 
olduğunu aktaran Ela Nur, "Mu-
aythaiye astım rahatsızlığım 
nedeniyle başladım. Ardından 
benim için bir tutkuya dönüştü. 

Hastalığım iyice hafifledi, ta-
mamen geçti gibi. 2021 yılında 
ağustos ayında ilk maçıma çık-
tım. Orada Türkiye üçüncüsü 
oldum. Ulusal ve uluslararası 
organizasyonlarda toplam 15 
madalya kazanmayı başardım." 
diye konuştu. Ela Nur, muaythai 
sporunu bundan sonra her za-
man kürsüde olmak ve adından 
söz ettirmek için yapacağını dile 
getirdi. En son geçen yılın aralık 
ayında Antalya'da düzenlenen 
Dünya Kupası'nda birinci oldu-

ğunu belirten Ela Nur Gümüş, 
şunları kaydetti: "Antalya'da dü-
zenlenen turnuvada yarı finalde 
Moldovalı, finalde de Polonyalı 
sporcuyla maç yaparak şampi-
yon oldum. Bugünlere gelmeyi 
bekliyordum, antrenörümün de 
desteğiyle bugüne kadar çok 
çalıştım. Özellikle maçtan önce 
o kürsüyü görüp, orada dalgala-
nan bayrağımızı görüp mücadele 
etmek de çok güzel bir duyguy-
du. Aslında başlarken böyle pla-
nım yoktu. Hastalığımı yenmek, 

biraz da sağlığıma kavuşmak 
için başlamıştım. Ondan sonra 
baktım güzel geliyor ve devam 
ettim. Bundan sonraki hedefle-
rimde önce şubat ayında gerçek-
leşecek bölge şampiyonamız var. 
Önce bölge şampiyonu olup ar-
dından milli takıma gidip dünya 
şampiyonasında ülkemi gurur-
landırmak istiyorum."

‘İNŞALLAH DAHA NİCE 
BAŞARILARI OLACAK’

Antrenör Yahya Geylani ise 
sporcusunun gelişime açık ol-
duğunu ve kısa sürede önemli 
dereceler elde ettiğini anlattı. 
Sporcusunun kendisini çok ça-
buk geliştirerek bu seviyelere 
geldiğini aktaran Geylani, "Ela 
Nur, spor salonunu açtığımda ilk 
gelen sporculardan birisiydi. İlk 
geldiğinde biraz güçsüz ve çe-
limsizdi. Astım hastalığı vardı ve 
o yüzden nefesleri düzgün alıp 
veremiyordu. Spora başladığın-
da ilaç kullanıyordu. Zamanla to-
parladı. İlaçları bıraktı. Sonra ya-
vaş yavaş şampiyonlukları geldi. 
İnşallah daha nice başarıları ola-
cak." ifadelerini kullandı. n AA

Tekirdağ'da 5 yıl önce astım hastalığını hafifletmek için başladığı muaythaide 15 madalya kaza-
nan Ela Nur Gümüş (15), milli formayla yeni başarılara imza atmak için çalışmalarını sürdürüyor 

Muaythaide 15 
madalya kazandı

Ahmet Kaplan, quad tekerlekli 
sandalye kategorisinde katıldı-
ğı sezonun ilk grand slam tenis 
turnuvası Avustralya Açık'ta yarı 
finale çıktı. Ahmet, Melbourne 
kentinde düzenlenen turnuva-
daki quad tekerlekli sandalye 

çeyrek final maçında, ev sahibi 
ülkeden Jin Woodman ile karşı-
laştı. Dünya 4 numarası Ahmet, 
korttan 2-0 (6-2, 6-4) galip ay-
rılarak sonraki turda Hollan-
da'dan 1 numaralı seribaşı Sam 
Schroder'in rakibi oldu. n AA

TÜMOSAN Konyaspor Kulübü, 
Kasımpaşa maçı öncesi yapılan 
antrenmanda sakatlanan Ped-
rinho’nun sağlık durumuna iliş-
kin açıklama yaptı. Sağ elinde 
kırık meydana gelen Pedrinho, 
Medova Hastanesi'nde Dr. Yu-
nus Kıraç tarafından ameliyat 
edildi. Yapılan açıklamada şu 
ifadelere yer verildi: “Futbol-
cumuz Pedrinho, antrenman 
sırasında meydana gelen sağ 
el 4. Metakarp kemik kırığı ne-
deniyle sponsorumuz Medova 

Hastanesi'nde Dr. Yunus Kıraç 
tarafından başarılı bir ameliyat 
geçirmiştir. Pedrinho, koruyu-
cu ekipman ile antrenmanlara 
devam edecektir” 
n SPOR SERVİSİ

Ahmet Kaplan yarı 
finale yükseldi

TFF'den siyah 
kol bandı kararı

Türkiye Voleybol Fe-
derasyonu (TVF), altya-
pı kategorilerinde Fair 
Play’i özendirmek ama-
cıyla başlattığı “Beyaz 
Kart Uygulaması” ile 
Dünya Fair Play Konse-
yi (CIFP) tanıtım dalında 
2023 yılı Şeref Diplo-
ması ödülüne layık gö-

rüldü. Türkiye Voleybol 
Federasyonu’nun Dünya 
Fair Play Konseyi’nin 
tanıtım dalında “Beyaz 
Kart Uygulaması” ile 
aldığın ödül neticesin-
de uygulamanın hayata 
geçirilmesindeki katkı-
ları vesilesiyle;  Türkiye 
Amatör Spor Kulüpleri 

Konfederasyonu delege-
si, Türkiye Voleybol Fe-
derasyonu Merkez Ha-
kem ve Gözlemci Kurulu 
Genel Sekreteri, eğitim-
ci Meral Taşpınar’a 
2022 yılında başlatılan 
bu uygulama ile voley-
bol camiasında büyük 
bir yankı uyandıran ve 

sporcular arasında Fair 
Play anlayışının pekiş-
mesine katkı sağlayan 
projedeki çalışmaların-
dan dolayı Konya Ama-
tör Spor Kulüpleri Fede-
rasyonu (ASKF) Başkanı 
Remzi Ay,  katkı plaketi 
takdim etti. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Meral Taşpınar’a büyük onur

Ela Nur Gümüş Yahya Geylani 



Yazarlığa dair ya da gazeteciliğe 
dair benim bir söylemim var; “Biz-
ler yazdığımız müddetçe “bir şeyiz” 
yazmadığımız ya da kalemi bıraktı-
ğımız zaman “hiçbir şeyiz” diye…

Öyle değil mi?
Biliyorum, çünkü birçok usta 

kalem bugün yazmadıkları için esa-
meleri okunmuyor…

Neyse…
Bunlar derin ve serin mevzular.
xxx
TSYD’deki gelişmelerden dolayı 

yazmaya istemeyerek de olsa ara 
vermek zorunda kaldım!

İyi değil tabii ki…
Ama şartlar öyle gelişti…
Konuşma noktasında “bülbül” 

değilim, ama yazma konusunda 
mütevazi olmayacağım iyiyimdir…

Ben demiyorum, konu komşu 
öyle diyor…

İşim yazmak…
Sadece spor değil, sanatı da, 

siyaseti de yazarım…
Allah emanetini alıncaya, elimiz 

kalem tutuncaya kadar doğruları 
yazmaya devam edeceğim…

Dedikodu hariç.
xxx
Bu aralar şeytan taşlamaktan 

yazmaya vakit bulamadım…
Benim olmazsa olmazım Kon-

yaspor’u bile istemeyerek olsa da 
yaz(a)madım…

Bırakın yazmayı, doğru dürüst 
maçlarını bile takip edemedim…

Düşünsenize; taraftarı olduğum, 
yöneticisi olduğum, çalışanı olduğum 
Konyaspor’dan bile bihaberdim!

Ne kötü değil mi?
Şartlar öyle gerektirdiği için, 

hem Konya’dan hem de Kon-
yaspor’dan uzak kaldım…

Neyse ki, memleketteyim…
Türbeönü, Aziziye Camii, Kadın-

lar Pazarı veya Bedesten içini ben-
den sorabilirsiniz…

Şaka bir tarafa, artık memleket-
teyim…

Haftada iki ya da üç yazmaya 
çalışacağım.

xxx
Tabii ki ülkemizde acayip şeyler 

oluyor…
Sadece siyasette değil, sporda 

da hareketli günler yaşanıyor…
“Spor” deyince aklınıza sadece 

futbol gelmesin…
Kulüpler, federasyonlar, baş-

kanlar, futbolun dışındaki diğer 
branşları da kastediyorum…

Ve Ocak ayında kaybettikleri-
miz…

En tazesi Bolu’daki facia ve yitip 
giden 76 can…

Allah hepsinin me-
kanını cennet etsin…

Bizim mahalleden 
de Mehmet Abiyi gön-
derdik…

Çok sevdiğim 
Hürriyet Gazetesinin 
efsane foto muhabiri, 
TSYD’nin denetleme 
kurulu üyesi Mehmet 
Akgüneş’i geçtiğimiz 
Cumartesi günü Feri-
köy mezarlığında anne-
sinin kucağına verdik…

“Ölürsem beni annemin ku-

cağına verin” diye 
vasiyeti vardı, yerine 
getirdik…

Allah onun da me-
kanını cennet eylesin…

Kimileri hayatla, ki-
mileri de canıyla cebel-
leşiyor…

Toprağın altında-
kileri bilmiyorum, ama 
toprağın üstündeki biz-
leri zor günler bekliyor.

xxx
Sırası geldikçe spor, özellikle de 

Konyaspor yazacağız…

Yeşil-beyazlılar, ilk yarının son 
haftalarında olduğu gibi, ikinci ya-
rıda da yüz güldürmediler…

Cumartesi günü lider Galata-
saray ile deplasmanda oynayacak-
lar…

Liderden puan almak zor, ama 
imkansız değil…

Ligin en altındaki iki takımdan 
birisi olan Hatayspor, Galatasa-
ray’dan puan almışsa, Konyaspor 
neden almasın!

Konyaspor şapkadan tavşan de-
ğil, aslan çıkarırsa kimse şaşırmasın.

xxx
VE ÜNAL KARAMAN
Türk siyaseti ortaya karışık bir 

durumda…
Özellikle bazı partiler…
Örneğin; İYİ Parti’nin travma 

geçirdiği doğrudur…
43 Milletvekili ile Meclise giren 

İYİ Parti, son olarak iki vekilini daha 
kaybetti…

Mutlaka bir sebebi vardır…
Ünal Karaman ve Kürşad Zor-

lu’nun partiden ayrılması ile İYİ 
Partinin Meclisteki sandalye sayısı 
da doğal olarak 28’e düştü…

Bu sayı biraz daha düşer mi?
Kimbilir…
Benim mevzum İYİ parti değil, 

İYİ Partiden istifa eden bu memle-

ketin has evladı Ünal Karaman…
Sonda söyleyeceğimi başta 

söyleyeyim de kimse ağzını yüzünü, 
gözünü başını sallamasın…

Ünal Karaman, bu vatanın da bu 
bayrağın da bu şehrin de bu milletin 
de has ve öz evladıdır…

Babası Bahri Amcanın, annesi 
Şefika Teyzenin duaları hep kendi-
siyle olmuştur, dolayısıyla da vic-
danının sesine kulak vermiş ve İYİ 
Parti ile yollarını ayırmış…

Kime ne?
Kendisiyle görüştüm ve ken-

dince yüzde milyon haklı olduğu 
sebeplerden dolayı İYİ Parti ile yol-
larını ayırdığını söyledi…

Bende kalması şartıyla özel şey-
lerde konuştuk…

Duygusal olarak değil, mantı-
ken de ikna oldum ve kararına saygı 
duydum…

MHP kökeninden gelen ve ca-
miada bir karşılığı olan Ünal Kara-
man, A Partisine mi gider, B Parti-
sine mi gider, bilemem, ama gittiği 
yol doğru bir yol…

Bundan emin olabilirsiniz…
Şimdilik bu kadar…
Havalar serin mevzular çok derin…
Aman sıkı giyinin üşütmeyin…
Çünkü, hastanelerde yer yok!
“Demedi” demeyin.

"YAZI MESELESİ VE ÜNAL KARAMAN" 

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 19 16 3 0 52 22 30 51
2.FENERBAHÇE 19 14 3 2 49 18 31 45
3.SAMSUNSPOR 19 11 4 4 32 18 14 37
4.GÖZTEPE 19 10 4 5 38 23 15 34
5.EYÜPSPOR 19 9 6 4 32 19 13 33
6.BEŞİKTAŞ 19 8 7 4 28 20 8 31
7.BAŞAKŞEHİR 19 8 5 6 31 25 6 29
8.GAZİANTEP FK 19 7 5 7 25 26 -1 26
9.TRABZONSPOR 19 6 7 6 34 24 10 25
10.ÇAYKUR RİZESPOR 19 7 3 9 19 29 -10 24
11.ALANYASPOR 19 5 7 7 19 24 -5 22
12.KASIMPAŞA 19 4 10 5 27 33 -6 22
13.TÜMOSAN KONYASPOR 19 5 6 8 24 31 -7 21
14.ANTALYASPOR 19 6 3 10 21 38 -17 21
15.SİVASSPOR 19 5 5 9 21 32 -11 20
16.BODRUM FK 19 4 4 11 14 25 -11 16
17.KAYSERİSPOR 18 3 7 8 17 34 -17 16
18.HATAYSPOR 19 1 7 11 17 32 -15 10
19.ADANA DEMİRSPOR 19 2 2 15 15 42 -27 5

TRENDYOL SÜPER LİG  
2024-2025

PUAN DURUMU

24 Ocak Cuma: 
20.00 Reeder Samsunspor-Gaziantep FK 

25 Ocak Cumartesi: 
13.30 Net Global Sivasspor-Bellona Kayserispor 
16.00 Corendon Alanyaspor-RAMS Başakşehir 

19.00 Galatasaray-TÜMOSAN Konyaspor 
26 Ocak Pazar: 

13.30 Çaykur Rizespor-Adana Demirspor 
16.00 Sipay Bodrum FK-ikas Eyüpspor 

16.00 Onvo Antalyaspor-Beşiktaş 
19.00 Fenerbahçe-Göztepe 

27 Ocak Pazartesi: 
20.00 Kasımpaşa-Atakaş Hatayspor

1922 Konyaspor Viranşehir’e hazırlanıyor
Sezonun ikinci devresine dep-

lasmanda alınan Karabük İdman 
Yurdu galibiyetiyle başlayan ye-
şil-beyazlılar, kendi saha ve seyir-
cisi önünde oynayacağı Viranşehir 
Belediyespor maçı hazırlıklarına 
Karatay ilçesinde yer alan Saraçoğ-
lu Tesisleri’nde Teknik Direktör 
Çağdaş Çankaya nezaretinde baş-
ladı.  Yeşil-beyazlılar, günü taktik 
ağırlıklı antrenmanla değerlendir-
di. Yeşil-beyazlılar, kendi saha ve 
seyircisi önünde oynayacağı Vi-
ranşehir Belediyespor maçında ise 
taraftar desteğini ardına almak isti-
yor. 1922 Konyaspor ile Viranşehir 
Belediyespor arasında; 26 Ocak 
Pazar günü Selçuk Üniversitesi 15 
Temmuz Stadyumu’nda oynanacak 
karşılaşma saat 14.00’te başlaya-
cak. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Trendyol Süper Lig'in 21. 
haftasında oynanacak maç-
larda görev alacak hakemler 
açıklandı. 25 Ocak Cumartesi 
günü oynanacak Galatasaray - 
Konyaspor maçında Halil Umut 
Meler düdük çalacak. Trendyol 
Süper Lig'in 21. haftasında oy-
nanacak maçlarda görev alacak 
hakemler açıklandı. Trendyol 
Süper Lig'de 21. hafta heyeca-
nı 24 Ocak Cuma, 25 Ocak Cu-
martesi, 26 Ocak Pazar ve 27 
Ocak Pazartesi günü oynanacak 
maçlarla yaşanacak. Bu haftaki 
müsabakalarda düdük çalacak 
hakemler de Türkiye Futbol Fe-
derasyonu (TFF) Merkez Hakem 
Kurulu'nun (MHK) resmi sosyal 
medya hesabından duyuruldu. 
Trendyol Süper Lig'de 21. hafta 
programı ve maçları yönetecek 
hakemler şöyle:

24 Ocak Cuma
20.00 Samsunspor - Gazian-

tep FK: Ümit Öztürk
25 Ocak Cumartesi
13.30 Sivasspor - Kayse-

rispor: Burak Pakkan
16.00 Corendon Alanyaspor - 

Başakşehir: Emre Kargın
19.00 Galatasaray - Kon-

yaspor: Halil Umut Meler
26 Ocak Pazar
13.30 Çaykur Rizespor - Ada-

na Demirspor: Çağdaş Altay
16.00 Bodrum FK - Eyüpspor: 

Ozan Ergün
16.00 Antalyaspor - Beşik-

taş: Oğuzhan Çakır
19.00 Fenerbahçe - Göztepe: 

Atilla Karaoğlan
27 Ocak Pazartesi
20.00 Kasımpaşa - Atakaş 

Hatayspor: Muhammet Ali Me-
toğlu   n İHA

Düdük Halil Umut Meler'de 

TÜMOSAN Konyaspor, Galatasaray'a konuk olacağı maçın hazırlıklarına devam ediyor. Kon-
yaspor, hazırlıklarına bugün saat 12:00’de yapacağı antrenman ile hazırlıklarına devam edecek 

Konyaspor, gecis 
oyunu calıstı 

TÜMOSAN Konyaspor, 25 Ocak Cumartesi 
günü Galatasaray'a konuk olacağı maçın ha-
zırlıklarına devam ediyor. Teknik Direktör Re-
cep Uçar yönetiminde Kayacık Tesisleri’mizde 
gerçekleştirilen antrenman, koşu ve ısınma 
ile başladı.  Üç takıma ayrılan futbolcular, top 
kapma ve geçiş oyunu ile devam eden antren-
manı çift kale maç ile tamamladı.  Konyaspor, 
hazırlıklarına bugün saat 12:00’de yapacağı 
antrenman ile hazırlıklarına devam edecek. 
nMUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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